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Zadruga mozirje

Blagovnico (jubno  
T el. M 1-020

Mercator -  Zgornjesavinjska kmetijska
zadruga Mozirje z.o.o. U G O D N O

Za nakup kotnih sedežnih garnitur 
iz um etnega usnja TOM Mima 

Vam nudimo SUPER posojilo na 1 leto brez obresti
Za ostalo pohištvo, akustiko, belo tehniko 
( na razstavnem prostoru ali po naročilu) 

pa vam odobrimo posojilo na eno leto z minimalno fiksno obrestno mero.
Nudimo pa vam tudi veliko izbiro tekstila, športne opreme...

SE PRIPOROČAMO!
I l i l m m i m s i i g i m i m i m i m i i g s s i m l i i i g m

E P S I

Poročno
fotografiranje

-fotografiranje poročnega obreda; 
-fotografiranje v studiu;
-fotografiranje cerkvenega poročnega obreda; 
-fotografiranje na poročnem kosilu, večerji... 
(albumi, okvirji, povečave...)

Pokličite nas, da se pravočasno 
pogovorimo o vseh vaših željah!

EPSI d.o.o. Savinjska c. 4 
Tel: 063 831-957 (vsak dan med 7.30 in 14.30) 

razen sobote, nedelje, praznikov

■RE. PLOČEVINA • 
Koeertova 4 , Celje 
St Fax : 063  /  442 -300

Cenjene kupce obveščams>f da smo. odprli novo trgovino 
z  avto pločevino: ZASTAVA, WV GOLF, RENAULT, LADA,

s a m a r 4  o pel .
Možnost naročila pločevine za ostala vozila,

N a zalogi imamo tudi stekla za omenjena vozilai

P. E. PLOČEVINA * e  nahaja v KOCENOVI ul. 4, 
je  korak od /m O fL U S  trgovine.v RAZLAGOVI 9, CEUE.

PHAVA T M Q Y IN A  M  m Š A V f O  I
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N A S L O V N I C A

Glasovanje o novih občinah
Foto: Franci Kotnik

Samo za štiri nove 
občine

V Zgornji Savinjski dolini so se občani v 
sedmih referendumskih območjih izrekli le za 

štiri nove občine

Problem mora rešiti 
parlament

Zgomjesavinjska obrtno podjetniška zbornica 
je  organizirala okroglo mizo o zamudnih 
obrestih, ki pestijo obrtnike že četrto leto

Umaknjena točka o 
RTC Golte

IS SO Mozirje je na svoji peti seji med drugim 
obravnaval odlok o delitvi naselij in o javnem 

redu in miru

Pomoč ob 
vsakem času

Veterinarji postaje v Mozirju predstavljajo 
obsežen spekter svojega dela, pri katerem pa 

se srečujejo tudi s težavami

210 let
OŠ Mozirje

V letošnjem šolskem letu praznuje mozirska 
OS visoki jubilej, v katerega počastitev je bila 

minuli petek priložnostna svečanost

Motivi namišljenega 
cvetja za lačne otroke
Srečanje z likovnim umetnikom Vladom 
Parežnikom, ki letos praznuje 30-letnico 

svojega ustvarjanja

ako se bo na presenetljivo katastrofalne rezultate 
M r e f e r e n d u m a  o novih občinah odzvala država, ta 

' ; trenutek še ne vemo. A eno je  neizpodbitno -
M  številke namreč. Referenduma se je od 1.471.665

jm  slovenskih volilcev udeležilo 56,22 odstotkov, od
katerih se jih je proti novim občinam izreklo 
52,86 odstotka. Upoštevajoč celoten slovenski 

prostorje bil torej rezultat generalno negativen, kar daje nedvoumen 
odgovor na v nedeljo zastavljeno vprašanje. Državljani so večinsko 
proti temu, da se na ponujen način ustanovijo nove občine v ponujeni 
obliki.

V občini Mozirje je  rezultat referenduma v primerjavi s  slovenskim 
povprečjem nekoliko drugačen, saj so se prebivalci v štirih od skupno 
sedmih območij odločili v prid ustanovitve novih občin. A je  tudi v 
teh primerih z izjemo Solčave šlo za zelo tesne in neprepričljive 
odločitve. Kaj bo z območji, kjer so bili proti ustanovi tv i novih občin, 
ne ve zaenkrat nihče natančno povedati. Državni zbor si je z 
zakonodajo vzel pristojnost zadnje besede, ki pa gotovo ne bo lahka.

Kakorkoli že gledamo, država je  z nedeljskim referendumom dobila 
krepko klofuto. Da pa bi si zaslužila še kakšno, so bili mnenja obrtniki 
in podjetniki, ki so se zbrali v nazorskem Delavskem domu in izrazili 
svoj oster protest proti nerazumevanju države za njihove probleme. 
Med slednjimi so še posebej pereče zamudne obresti, ki grozijo, da 
bodo spravile na boben številne obrtnike z njihovimi delavci vred.

Včeraj naj bi po več kot mesec dni dolgem predahu zasedala 
občinska skupščina. Tokrat po dveh gostovanjih v Gornjem Gradu 
in na Ljubnem spet v Nazarjah. Kot je  bilo razbrati z dnevnega reda, 
naj bi delegati vendarle volili podpredsednika skupščine kljub temu, 
da do izteka podaljšanega mandata ostaja le dobra polovica leta.. 
Upati je, da že kar poletna vročina ne bo preveč negativno vplivala 
na sklepčnost, saj bi si v tem primeru delegati kar sami napisali slabo 
oceno. Pa so najbrž zadeve, ki jih je  potrebno še pravočasno urediti, 
le preveč pomembne, da bi si lahko privoščili takšno obnašanje.

O seji in o vseh drugih novostih pa prihodnjič. Do takrat - lep 
pozdrav!

Savinjske novice so štirinajstdnevnik in izhajajo vsak drugi petek: ; S A ■
Izdajatelj EPS1 d.o.o. Savinjska c. 4, Nazarje, telefon 063/831-897, telefax 063/632-363, Sofinancer SO Mozirje. Glavni in odgovorni urednik- 
Frana Kotnik, uredniški odbor: Marko Lenarčič, A Videčnik, R. Pintar. E. Mavrič, F. Kotnik Stalni zunanji sodelavci: Aleksander Videčnik, Edi Mavrič, 
Girti Sem. Tisk: IGEA d.o.o., Savinjska c, 2, Nazarje; žira račun EPSf 52810-801-18030. Rokopise, objave, razpise in oglase je potrebno dostaviti 
• v uredništvo najkasneje osem dni pred izidom tekoče številke Po mnenju Ministrstva za informiranje RS (št 23 130-92 z dne 26 2 921 šteje časopis 
med proizvode informativnega značaja, za katere se plačuje davek od prometa proizvodov po stopnji 5%. Vsebina sestavkov, k ijih  o b ja v im o  vi 
rubriki "Pisma bralcev” rušo stališča uredniškega odbora.Uredništvo si pridržuje pravico krajšanja besedil. Objavljenih rokopisov m fotografij ne 
vračamo Odpovedi sprejemamo samo za naslednje tromesečje.
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Referendumi

Samo za štiri nove občine
V Zgornji Savinjski dolini so minulo nedeljo, tako kot povsod v Sloveniji (razen na Koperskem), 
potekali referendumi o ustanovitvi novih občin. Pri nas smo imeli sedem referendumskih 
območij. Pa poglejmo rezultate glasovanja.
V Mozirju se je glasovanja od vpisanih 2887 volilcev udeležilo 1674 (58,00%). Od teh, ki so se udeležili glasovanja, jih je za ustanovitev občine Mozirje 
na območju sedanje KS Mozirje (brez Dobrovelj) glasovalo 537 (32,08%), proti temu jih je bilo 1105 (66,01%), neveljavnih glasovnic je bilo 32 (1,91%). 
Volilci so bili torej proti ustanovitvi nove občine.
V referendumskem območju Nazarje, ki je zajemalo krajevni skupnosti Nazarje in Šmartno ob Dreti, poleg njiju pa še naselja Prihova, Dobrovlje nad 
Mozirjem ter Homec-Brdo, seje glasovanja udeležilo 1330 volilcev, kar je predstavljalo 62,06% od 2143 vpisanih v volilni imenik. Za novo občino Nazarje 
je glasovalo 671 volilcev (50,45%), proti 641 (48,19%), neveljavnih glasovnic je bilo 18 (1,35%). Večina volilcev, ki so se udeležili referenduma, je torej 
glasovala v podporo novi občini Nazarje. V naseljih, ki naj bi se v bodoče delili med dve občini, so bili rezultati glasovanja naslednji. Na Prihovi je od 145 
vpisanih glasovalo 114 volilcev (78,62%). Za občino Nazarje je glasovalo 78 volilcev (68,42%), proti 40 (35,09%), ena glasovnica (0,9%) je bila neveljavna. 
Na Homcu je bilo vpisanih 67 volilcev (krajani Brda so glasovali v Šmartnem), glasovalo jih je 60 (89,55%), od teh so bili za občino Nazarje štirje volilci 
(6,67%), proti 55 (91,67%), ena glasovnica (1,67%) je bila neveljavna.
Na Rečici se je referenduma udeležilo 1349 volilcev, kar je pomenilo 82,01% od 1645 vpisanih. Za občino Rečica jih je glasovalo 562 (41,66%), proti 
756 (56,04%), neveljavnih glasovnic je bilo 31 (2,30%). Predlog za novo občino Rečica ni bil podprt.
Na Ljubnem je na volišča prišlo 1023 volilcev. Udeležba je bila 48,19-odstotna, saj je bilo v imenik vpisanih 2143 volilcev. Za občino Ljubno seje izreklo 
425 (41,54%) volilcev, proti pa 579 (56,60%), ob 19 (1,86) neveljavnih glasovnicah. Tudi Ljubenci torej ne želijo svoje občine.
V Lučah seje referenduma od 1310 vpisanih udeležilo 553 (42,21%) volilcev. Na referendumsko vprašanje je pozitivno odovorilo 290 (52,44%) volilcev, 
negativno pa 253 (45,75%). Neveljavnih glasovnic je bilo 10 (1,81%). Lučani bi torej želeli svojo občino, enako kot Solčavani, ki so se najbolj množično 
od vseh udeležili glasovanja. Od 453 jih je glasovalo 383 (84,55%), od teh "za" 298 (77,81%) in "proti" 80 (20,89%). Našteli so pet (1,31%) neveljavnih 
glasovnic.

KF
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Glin Pohištvo

Bo podjetje dobilo novega lastnika?
Naslednji dnevi oz. tedni bodo za nazarsko podjetje Glin Pohištvo zelo velikega pomena. Kot 
smo poročali, se Sklad za razvoj RS, ki je lastnik vseh Glinovih podjetij, na podlagi razpisa, ki 
je bil objavljen v sredstvih javnega obveščanja, odloča o prodaji 
omenjenega podjetja. Na razpis sta se prijavila tuji kupec in 
podjetje samo.
Ker želijo v podjetju zaposleni k odkupu pritegniti tudi še koga od domačinov, je vodstvo podjetja Glin 
Pohištvo v ponedeljek, 23. maja, pripravilo predstavitev podjetja, ki so se je udeležili nekateri zasebniki 
iz mozirske občine.
Kot je ob tej priložnosti povedal direktor podjetja Marjan Dobrovc, posluje Glin Pohištvo z 
mesečno realizacijo okrog 2,2 milijona DEM. Od 800.000 do 1.000.000 DEM je izvoza.
Podjetje, ki je bilo leta 1991 ustanovljeno z 10.000 SIT ustanovnega kapitala, je v minulem 
letu doseglo dva pomembna rezultata: v primerjavi z letom poprej je bila realizacija večja 
za 40%, poslovno leto pa so zaključili brez izgube. Trenutno zaposlujejo 300 delavcev, od 
katerih jih je 95 v obratu surovih ivernih plošč.
Za lasten nastop pri odkupu podjetja so se odločili, ker menijo, da bodo na ta način 
omogočeni najbolj optimalni pogoji za bodoči obstoj in razvoj. Za svoj prispevek pri odkupu 
se je znotraj podjetja pismeno izreklo 46% delavcev, kot rečeno, pa iščejo tudi zunanje 
interesente. Ni izključeno, da bi se v projekt vključil tudi kdo od upnikov. Pomembno pa je, 
da želijo odkupiti celotno firmo, vključno z osnovnimi sredstvi, obveznostmi in terjatvami.
Žal pri tem certifikati državljanov ne pridejo v poštev, ker ne gre za družbeno temveč državno 
lastnino.
Morebitni interesenti za sodelovanje pri odkupu naj bi se odločili do izteka minulega tedna, 
medtem ko so si v Skladu za razvoj vzeli dovolj časa za premislek o obeh ponudbah.

KF

Glin Gostinstvo

Tudi v Gos-
•Č*

tinstvu ne želijo 
v tuje roke

V razpisu za prodajo podjetja Glin Pohištvo 
je bila razpisana tudi prodaja podjetja Glin 
Gostinstvo. Tako kot v primeru Pohištva naj 
bi se na razpis prijavila dva kandidata: tuji 
kupec in podjetje samo. Ali se bo Sklad 
tokrat dejansko odločil za prodajo, se še ne 
ve, primemo pa je pripomniti, daje podjetje 
Glin Gostinstvo v preteklem obdobju 
(neuspešno) prodajal že dvakrat.

KF



GOSPODARSTVO

Okrogla miza o zamudnih obrestih

Problem mora rešiti 
parlament

Zgornjesavinjska obrtno podjetniška zbor
nica je v četrtek, 26. maja 1994, v Delavskem 
domu v Nazarjah organizirala okroglo mizo 
na temo zamudnih obresti, ki so se je poleg 
domačih obrtnikov udeležili tudi predstav
niki območnih obrtnih zbornic, vodstvo 
Obrtne zbornice Slovenije in poslanec 
državnega zbora dr. Franc Zagožen.
Kot smo pisali že v prejšnji številki Savinjskih novic, se problem 
zamudnih obresti vleče še iz časa Peterletove vlade, ko je 
Ministrstvo za finance v razmerah visoke stopnje inflacije ob 
bistveno nižji obrestni meri zakonitih zamudnih obresti iz pos
lovnih razmerij predpisalo enormno visoke zamudne obresti za 
neplačane obveznosti. Ob tem je potrebno spomniti na takratno 
težko gospodarsko situacijo, ki je nastala z izgubljanjem trgov 
in prestrukturiranjem domačega gospodarstva, zaradi česar je

Okroglo mizo so vodili (od leve) : predsednik Obrtne zbornice Slovenije Miha 
Grah, predsednik Zgornje-savinjske obrtno podjetniške zbornice Herman 

Remic in urednica Radia Velenje Mira Zakošek.

mnogo podjetij zašlo v hude težave ali celo stečaj. Država ob 
tem ni zagotovila finančne discipline, posledice tega pa so se 
kazale v splošnem plačilnem neredu in (ne)poravnavanju ob
veznosti iz poslovnih razmerij. Neučinkovita je bila tudi sodna 
izterjava obresti do dolžnikov, kar je v končni fazi privedlo do 
tega, daje dolg nekaterih obrtnikov iz tega naslova že presegel 
vrednost njihovega premoženja. Država pa je v nekaterih 
občinah (tudi v mozirski) iz navedenega razloga že začela rubiti 
premoženje obrtnikom.
Obrtna zbornica Slovenije je zaradi sistemske rešitve problema 
zamudnih obresti že maja lani posredovala v državni zbor 
predlog ustreznega zakona, ki je bil podprt s 6.694 podpisi 
državljanov Slovenije. Predlog kljub večkratnim poskusom vse 
do danes ni ugledal poslanskih klopi, zato je bila z okrogle mize 
v Nazarjah državnemu zboru oz. njegovemu predsedniku Her
manu Rigelniku pa tudi vladi ter pristojnim ministrstvom poslana 
zahteva za takojšnjo rešitev problema, saj je od tega odvisna 
eksistenca mnogih obrtnikov in pri njih zaposlenih delavcev. 
Problematika zamudnih obresti naj bi se uvrstila na dnevni red 
junijskega zasedanja parlamenta, v nasprotnem primeru se 
bodo obrtniki obrnili na ustavno sodišče.

KF

Savinja Mozirje

Dnevi Savinje
Trgovsko podjetje Savinja Mozirje tudi letos 
organizira, zdaj že tradicionalno prireditev 
pod nazivom Dnevi Savinje, ki bo potekala 
od 11. junija do 9. julija.
V tem času se bodo v prodajalnah Savinje vrstile prodajne 
akcije, katerih skupno geslo bo: ponuditi potrošniku kvalitetno 
blago po nižjih cenah. Velik poudarek dajejo v Savinji tudi na 
sveže blago, ko je govora o prehrambenih proizvodih. V tem 
obdobju se bodo različni dobavitelji Savinje predstavili s svojo 
ponudbo prehrambenih izdelkov, tekstila, gradbenega 
materiala itd. Tekstilni izdelki bodo v tem času v povprečju 
cenejši za 15%, v prodajalnah pa najzvestejše kupce čakajo 
lepa presenečenja. Organizirane bodo tudi nagradne igre z 
bogatimi nagradami. Dneve Savinje bodo zaključili 9. julija pred 
blagovnico v Mozirju, kjer bo poleg predstavitev in degustacij 
različnih proizvodov, tudi modna revija, na kateri bodo 
sodelovali vsi znani slovenski proizvajalci konfekcije.
Savinja vabi potrošnike, da se prepričajo o ugodnih nakupih in 
da istočasno preko kuponov v prodajalnah posredujejo tudi 
svoje pripombe, predloge, pa tudi pohval za dobro delo bodo 
veseli.

KF

Ford v Šmartnem ob Paki
V soboto, 21. maja, je bila v Rečici pri Šmartnem ob 
Paki otvoritev servisno-prodajnega centra Krbavac, 
ki je pooblaščeni serviser in prodajalec Fordovih 
vozil.
Slovesnosti ob otvoritvi so se poleg številnih gostov in 
domačinov udeležili tudi predstavniki firme Summit Motors, ki 
je generalni zastopnik Forda v Sloveniji, in predstavniki firme 
Avto Celje, ki je zastopnik Forda v celjski regiji. Glavna atrakcija 
programa je bila predstavitev avtomobila Ford Escort Cosworth 
RS skupine N za cestno hitrostne dirke v nemškem tekmovanju 
DTM.
Servisno-prodajni center Krbavac, katerega lastnik je Fer
dinand Krbavac, tako nadaljuje uspešno pot, ki se je začela z 
Avtomehaniko Feri, in vabi vse lastnike Fordovih vozil ter tiste, 
ki to želijo postati, v svoje prostore v Rečico ob Paki.

KF
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Izvršni svet občine Mozirje bo na naslednji seji potrdil razdelitev 
sredstev za spodbujanje drobnega gospodarstva v občini 
Mozirje. Prosilci bodo o rešitvi svoje vloge gotovo obveščeni, 
potrebne aktivnosti pa bodo urejali pri Triglav banki Celje, preko 
katere se bodo sredstva pridobivala.

Te dni je v Uradnem listu št. 28 z dne 26.5.1994 objavljen 
natečaj za dodelitev sredstev za spodbujanje razvoja 
demografsko ogroženih območij za leto 1994.
V poštev za financiranje iz tega ugodnega vira pridejo infras
trukturni objekti na demografsko ogroženih območjih, spod
bujanje razvoja kmetij, dopolnilnih dejavnosti in spodbujanje 
naložb v programe proizvodne in storitvene dejavnosti.
Na Ministrstvu za ekonomske odnose in razvoj so razdelili 
kvoto, namenjeno za tovrstna financiranje med posamezne 
občine po kriterijih, ki so bili v veljavi v lanskem letu. Za 
infrastrukturne objekte v občini Mozirje je tako namenjeno 
okrog 23 mio tolarjev, za investicije v podjetništvo pa 10 mio 
tolarjev.
Pogoji za pridobitev sredstev so enaki kot v lanskem letu, 
sprememba je v zahtevnosti priprave programov, ki se 
pojavljajo kot dopolnilni programi v kmetijstvu. Rok za prijavo 
je mesec dni, torej do 26.6.1994.
Pogoji za pridobitev sredstev iz naslova podjetništva so enaki 
kot doslej. Kreditna sredstva se lahko dobijo v višini do 30% 
predračunske vrednosti investicije (v deset-kilometerskem 
pasu ob meji do 50% predračunske vrednosti), obrestna mera 
2% letno, glavnica se veže na devizno klavzulo, 2-letni moratorij 
(obresti v tem času tečejo), doba odplačila 10 let.
Občina praviloma določi priorieteto programom, ki je v glavnem 
tudi upoštevana pri delitvi sredstev na republiškem nivoju. V 14. 
dneh po poteku roka za prijavo so občine dolžne sporočiti 
podatke Ministrstvu, predvidoma do konca julija pa se bodo 
sredstva lahko tudi koristila. Kredit je dokumentarni, aktivnosti 
bodo potekale preko HKS služb in bank.

V začetku meseca junija lahko pričakujemo tudi razpis Mini
strstva za gospodarske dejavnosti in Sklada za razvoj drobnega 
gospodarstva za uveljavljanje subvencij za obresti in pridobitev 
garancij, ki pa ne bodo vezana na posamezna območja. Tudi 
pri tem natečaju ne bo bistvenih sprememb v primerjavi z doslej 
veljavnimi pravili. Subvencioniranje obrestnih mer pomeni 
povračilo ŽE plačanih obresti banki, pri kateri je prosilec 
pridobil kreditna sredstva.
Težava je v tem, da je na Skladu za razvoj drobnega 
gospodarstva veliko vlog še iz prejšnjih natečajev, ki bodo po 
vsej verjetnosti obravnavane skupaj z novimi vlogami po raz
pisu za letošnje leto. Na Ministrstvu so si zadali nalogo, da bodo 
na vloge odgovorili v 45. dneh po prejemu vloge. Upamo, da 
jim bo to tudi uspelo.
V natečaju Sklada za razvoj drobnega gospodarstva lahko 
kandidirajo posamezni prosilci ne glede na območje, na 
katerem opravljajo dejavnost, preden zaprosijo za subvencijo 
ali garancijo Sklada, pa morajo imeti sklenjeno pogodbo z 
banko o dodelitvi kreditnih sredstev. Sicer pa, počakajmo na 
natečaj!

Državni zbor je sprejel pobudo za prestavitev roka za preobliko
vanje enot malega gospodarstva z 31.5. tega leta na konec leta 
1994.

V dneh od 7. do 9.6. letos se bo v prostorih Obrtno podjetniške 
zbornice Mozirje odvijala brezplačna podjetniška delavnica. 
Aktivnosti bodo vsak dan od 8. do 14. ure. Poleg običajnega 
orograma pričakujemo tudi predstavnike podpornega okolja v 
občini, ki nas bodo podrobneje seznanili z načrti pospeševanja 
drobnega gospodarstva v občini Mozirje v letošnjem letu.

Vida Skok

GOSPODARSKA ZBORNICA SLOVENIJE 
OBMOČNA ZBORNICA VELENJE 
TRG MLADOSTI 2, P.P.45, 63320 VELENJE 
TELEFON: 063/ 856-920, TEL & FAX: 063/ 855-645

POSLOVNE INFORMACIJE
1. Obveščamo vas, da imajo predstavniki malih in srednjih podjetij dežele 
Furlanije Julijske krajine velik interes sodelovati s Slovenijo. S tem 
namenom želijo v juniju 1994 organizirati srečanje maiih in srednjih 
podjetnikov dežele Furlanije Julijske Krajine in Slovenije.
Vabimo vse, ki bi se srečanja radi udeležili, da se čimprej prijavijo na 
Ministrstvo za gospodarske dejavnosti, Pospeševalni center za malo. 
gospodarstvo, Kotnikova 5, ga. irena Rezeo, 61000 Ljubljana, tel: 061/ 
17-13-311.
2. Na podlagi uredbe o načinu, rokih in pogojih razdelitve kontingentov 
za uvoz blaga (Ur. list RS, št..15/93) in uredbe o določitvi kontingentov 
za Uvoz blaga v letu 1994 (Ur. list R S, št. 72/93) je Gospodarska zbornica 
Slovenije - Združenje Trgovine objavilo razpis (Gospodarski vestnik, 20. 
maj 1994) za vlaganje zahtevkov za dodelitev kontingentov za uvoz 
končnih tekstilnih izdelkov za široko porabo od 1.7. do 31.12.1994.
3. FINEST - mednarodna finančna družba s sedežem v Pordenonu želi 
vlagati v slovensko gospodarstvo.
Zainteresirani so, da bi v fazi lastninjenja odkupili delnice ali pa da 
dokapitalizirajo podjetje s svežim kapitalom.
Podrobnejše informacije lahko dobite na Območni zbornici Velenje, tel. 
063/856-920.
4. Na osnovi sklepov Odbora Območne zbornice Velenje in Obrtne 
zbornice Velenje, organiziramo v
ČETRTEK, 9. JUNIJA 1994 OB 12.00 URI V TOPOLŠICI
BORZO - srečanje malega in velikega gospodarstva savinjsko - šaleške
regije.
Vabimo vas, da se čimprej prijavite na naslov: Območna gospodarska 
zbornica Velenje, Trg Mladosti 2, p.p. 45, 63320 Velenje.
5. Obveščamo vse izvoznike, da naj zaradi verodostojnosti podatkov 
prilagajo ob potrditvi vseh izvornih spričeval ORIGINAL IZJAVE PROIZ
VAJALCEV - ne fotokopije, če pa že, naj bo fotokopija potrjena z original 
žigom in podpisom.
6. Državni zbor je sprejel sklep o podaljšanju roka za uskladitev 
obstoječih gospodarskih subjektov z zakonom o družbah do 31.12.1994.

7. Gospodarska zbornica Slovenije organizira nastop slovenskega 
gospodarstva na mednarodnem jesenskem sejmu v Grazu, od 1. do 
9.10.1994. Slovenija se bo predstavila pod geslom "VSE ZA DOM, 
TURIZEM IN GOSTINSTVO".
Zainteresirana podjetja in posamezniki lahko svoj interes prijavijo v pisni 
obliki najkasneje do 22. junija 1994 na Območno zbornico .Velenje.
8. Gospodarska zbornica Slovenije v sodelovanju z Ministrstvom za 
ekonomske odnose in razvoj ter Južnoafriško ambasado na Dunaju 
organizira obisk poslovne delegacije v času razstave SAITEX 94, 
novembra 1994. Razstava ima poslovni značaj in jo spremljajo različni 
seminarji. Letos je predvidena konferenca KAKO POSLOVATI Z JUŽNO 
AFRIKO. Poleg tega je namen poslovne delegacije vzpostavitev poslov
nih kontaktov slovenskih podjetij s partnerji tudi v Južnoafriški republiki v 
Johannesburgu in Cape Townu.
9. Od 7. do 8.6.1994 bo na Bledu 7, mednarodna konferenca o računal
niškem izmenjevanju podatkov "ELEKTRONSKO POSLOVANJE - 
ELEKTRONSKO PARTNERSTVO."
V okviru 7. mednarodne konference bo 6. junija v Kristalni dvorani hotela 
Park na Bledu predkonferenca - elektronsko poslovanje v trgovskih 
podjetjih. Predkonferenco bo vodil mag, Valter Drozg, predsednik odbora 
Združenje trgovine. S predavanjem o praktični uporabi računalniške 
izmenjave podatkov v trgovskih podjetjih bo sodeloval George Klima iz 
ZDA.
Srečanje bo od 17.00 -18.30 v hotelu Park. Udeležba na predkonferenci 
in srečanju je brezplačna. VLJÙDNO VABLJENI.
10. V Uradnem listu RS št. 28 z dne 26.5.1994 je razpisan NATEČAJ za 
dodelitev sredstev za spodbujanje razvoja demografsko ogroženih 
območij v Republiki Sloveniji za leto 1994.
11. Slovaška grosistična, detajlistična in trgovska firma, ki izvaža in uvaža 
hrano, les, gradbeni material išče stike z našimi podjetji.
12. Prejeli srno nov izpis Ponudb in Povpraševanj iz BÒ centra v Bruslju 
in ponudbe in povpraševanja iz Gospodarske zbornice Slovenije.

VSE PODROBNEJŠE INFORMACIJE LAHKO 
DOBITE NA GZS - OBMOČNI ZBORNICI VELENJE, 

TELEFON: 063/ 856-920.
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Seja IS SO Mozirje

Umaknjena točka o RTC Golte
Peta redna seja občinskega izvršnega sveta je imela poleg ostalih točk na dnevnem redu tudi 
problematiko RTC Golte. Z ozirom na velike težave, s katerimi se že več let zapored srečuje ta 
rekreacijsko-turistični center, je bil za to najbrž že skrajni čas, a je bija točka zato, ker podjetje 
ni pripravilo ustreznega gradiva, umaknjena z dnevnega reda. Člani IS so se tako lotili 
obravnave preostalih točk.
Najprej je bilo govora o prevozih osnovnošolcev na relacijah Poveža-Luče in Mačkin kot-Nova Štifta. Na obeh relacijah namreč do sedaj 
zaradi manjšega števila otrok ni bilo organiziranega prevoza, pač pa so imeli otroci plačano oskrbo v šoli. Njihovo število se je medtem 
povečalo, zato bo občina z novim šolskim letom prispevala sredstva za prevoze, poleg tega pa naj bi zaradi čimvečje racionalnosti za 
vse pogodbene prevoze v osnovnih šolah pred novim šolskim letom izvedli javne razpise. Izvršni svet je sprejel tudi sklep o sofinanciranju 
prevozov fizično ali psihično prizadetih v različne varstvene centre po Sloveniji.
IS je poleg še nekaterih prostorskih aktov sprejel tudi predlog odloka o prostorsko ureditvenih pogojih za sanacijo z nedovoljenimi posegi 
degradiranega prostora. V bistvu gre za legalizacijo črnih gradenj. V predpisanem roku jih je bilo prijavljenih 82, ki naj bi se v nasprotju 
s prvotnim mnenjem vse legalizirale (sporen je samo še en objekt v Lučah). Ostale črne gradnje, ki niso bile prijavljene, bodo predmet 
pristojne inšpekcije.
Na razpis za izvajalca del pri ureditvi ceste Luče-Podvolovljek do plazu v Podveži so se prijavili štirje kandidati. Po oceni razpisne 
komisije je najugodnejši ponudnik Cestno podjetje Celje- Gradnje, ki ga je izvršni svet tudi potrdil. Dela na cesti naj bi se pričela še ta 
mesec.
V skladu z odločitvijo krajanov naj bi se naselji Homec-Brdo in Prihova delili med predvideni bodoči občini Rečica in Nazarje. Izvršni 
svet je tokrat dobil na mizo osnutka odlokov za njuno delitev. V primeru Homec-Brdo je vse jasno, bi lahko rekli. Naselje naj bi se razdelilo 
na dve naselji Homec in Brdo. Homec bi tako spadal v občino Rečica, Brdo v Nazarje, meja pa naj bi potekala po sedanji meji med 
krajevnima skupnostima.
Popolnoma drugačna je slika v primeru Prihove. KS Rečica je pripravila osnutek odloka delitve naselja na dve naselji: Prihova in Sp. 
Prihova. Prvo naselje naj bi spadalo v občino Rečica, drugo v občino Nazarje. Meja med naseljema, kot je predvideva osnutek 
predlagatelja, je po mnenju izvršnega sveta nelogična, zato je od Zavoda za urbanistično načrtovanje in razvoj občine Mozirje ter od 
Geodetske uprave zahteval, da pripravita strokovni predlog delitve naselja Prihova. Krajevna skupnost Rečica naj bi po priporočilu IS 
zadevo še enkrat obravnavala.
Člani izvršnega sveta so v nadaljevanju seje podprli predlog odloka o javnem redu in miru, ki bo tako predmet obravnave na skupščini.
V skladu s poprejšnjim mnenjem programskega sveta je bil sprejet tudi sklep o prekinitvi pogodbe o izdajanju Savinjskih novic s sedanjim 
izdajateljem s 30.9.1994. Strokovne službe bodo pripravile predlog odloka o izdajanju javnega glasila, na podlagi katerega bo po 
njegovem sprejemu v skupščini izveden javni razpis za novega izdajatelja. S tem naj bi pripravili ustrezne pogoje za izhajanje Savinjskih 
novic tudi po preoblikovanju sedanje občine, ki je ustanovitelj časopisa.
IS je potrdil spremembe in dopolnitve pravilnika o oddajanju poslovnih prostorov v najem, nato pa se je seznanil s poročilom o delu 
komisije za razreševanje problemov v Komunali. O tej temi bo 
razpravljala tudi skupščina.
Ob koncu seje so člani izvršnega sveta spregovorili tudi o prob
lematiki televizijskega signala preko oddajnika na Krašici. Le-ta je 
namreč zaradi dreves, ki so po njegovi postavitvi že toliko zrasla, 
prenizek, zato bo RTV zgradila nov, 43-meterski stolp, ki ga naj bi 
delno sofinancirala tudi občina Mozirje.

KF
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Veterinarska postaja Mozirje

Pomoč ob vsakem času
Veterinarska postaja Mozirje je samostojna poslovna enota 
Zavoda za živinorejo in veterinarstvo Celje. V njej je, kar se 
stroke tiče, zaposlenih pet doktorjev veterinarske medicine, 
od teh je eden magister veterine, in en veterinarski tehnik. O 
delu postaje nam je podatke posredoval njen predstojnik, Ciril 
Kralj dr. vet. med.
Eden osnovnih segmentov dela veterinarjev je zdravstveno varstvo živali, ki se deli na preventivo in 
kurativo. Za lažjo predstavo obsega dela je potrebno navesti, da je v območju pristojnosti mozirske 
postaje okrog 7.500 govedi, 250 konj, 3.500-4.000 prašičev, 1.300 drobnice, 1.400 psov, 2.500 
čebeljih panjev, 75.000 jarkic-nesnic in 375.000 piščancev-brojlerjev. V sklop preventive spadajo 
zaščitna cepljenja in diagnostične preiskave. Pri slednjih tesno sodelujejo z laboratorijem matičnega

zavoda v Celju in z ljubljansko veterinarsko fakul
teto. Kurativa pa pomeni zdravljenje bolnih živali. 
Lansko leto so veterinarji opravili 5.550 intervencij 
na živalih, 3.517 diagnostičnih preiskav, 1.400 
zaščitnih cepljenj (psov) proti steklini, 3.500 cepljenj 
(prašičev) proti rdečici in opravili zaščito jarkic in 
brojlerjev. Številke povedo dovolj.
Druga večja zadolžitev je sistematični nadzor proiz
vodnje mleka. Lani so obravnavali 490 proizvajal
cev, pri katerih so našli 279 pozitivih vzorcev, 
opravili 265 mikrobioloških preiskav, nakar so temu 
ustrezno zdravili. Stalno nadzorujejo obrate živilske 
predelave kakor tudi trgovine, kjer prodajajo živila 
živalskega izvora. Kontinuiran nadzor je potreben 
tudi v štirih ribogojnicah, ki so na našem območju. 
Osemenjevanje govedi predstavlja za veterinarsko 
postajo bistven obseg dela. Pred leti je bil v 
manjšem številu še naravni pripust, sedaj pa na 
celotnem področju občine osemenjujejo. Letno 
osemenijo okrog 4.000 plemenic.
Režim dela veterinarske službe je seveda 
specifičen. Klasičnega delovnega časa ne poznajo, 
če je potreba, mora biti delo opravljeno. Vsako jutro 
ob 7. uri se veterinarji zberejo na postaji v Mozirju, 
Cesta na Lepo njivo 10, kjer do pol devetih zbirajo 

naročila, nato pa se odpravijo na teren. V tem času je odprta tudi ambulanta za male živali, kjer 
nudijo osnovno pomoč, če pa je problem resnejši, žival napotijo v ambulanto v Velenje oz. na 
fakulteto.
Zelo pomembna je tudi veterinarska dežurna služba. Brez nje si ni mogoče predstavljati sodobnega 
zagotavljanja zdravstvenega varstva živali. Veterinar (dežurajo štirje) opravlja dežurstvo praviloma 
od ponedeljka do ponedeljka od 15. do 7. ure zjutraj. Od 7. do 15. ure je normalno v službi. To je 
seveda zelo naporno, včasih veterinar ne spi kar več noči zapored. "A žal drugače ne gre," pravi 
Ciril Kralj. Zaradi lažje dosegljivosti imajo službene avtomobile opremljene z UKV postajami, dežurni 
pa ima vedno pri sebi še mobitel. Dežurstvo je zaradi takšne organiziranosti zato sorazmerno drago. 
K sreči ima občinska skupščina za to dejavnost posluh in dežurno službo sofinancira. Ne ve pa se, 
kako bo v pogojih nove lokalne samouprave.
Ker tudi na tem področju stroka venomer napreduje, se veterinarji vse bolj specializirajo in skladno 
temu delijo delo. Težnja je, da bi študirali še eno stopnjo naprej, uspešno pa sodelujejo z že omenjeno 
veterinarsko fakulteto. Nekaj njenih študentov vsako leto opravlja prakso na mozirski postaji.
Po veljavni zakonodaji, ki je sicer stara, je veterinarstvo zaenkrat še gospodarska dejavnost. Sistem 
je naravnan tako, da so veterinarji plačani od bolnih živali, kar je v bistvu narobe, saj bi morali biti 
od zdravih. Cene njihovih storitev predpiše država, le-te pa v zadnjem času niso v primernem 
sorazmerju s ceno mleka ali mesa. Veterinarska inšpekcija jim vsako leto predpiše osnovni obseg 
dela, veterinarji pa v obratni smeri mesečno poročajo. Težko pričakujejo novo zakonodajo, ki naj bi 
poleg ostalih stvari precizirala tudi možnost privatizacije na tem področju. V zvezi s tem imajo na 
veterinarski postaji v Mozirju kar nekaj vprašanj brez odgovorov, predvsem glede bodočega 
lastništva same zgradbe, ki je bila zgrajena v času združenja z velenjsko veterinarsko postajo.
Ciril Kralj opozori tudi na specifičnost področja naše doline, kjer so kmetije silno razdrobljene in se 
veliko časa porabi za prevoz. Glede načrtov za prihodnje delo pove, da gre poudarek pri strokovnem 
delu v smeri preventive. Na postaji želijo modernizirati opremo za diagnostiko, še naprej pa računajo 
na odlično sodelovanje z Enoto za kmetijsko svetovanje in Zgornjesavinjsko kmetijsko zadrugo 
Mozirje ter ostalimi strokovnimi službami.

Ciril Kralj, dr. vet. med.

MALA

ŠOLA
V jeseni bomo v Glasbeni 
šoli Nazarje pričeli s poukom 
Male glasbene šole, 
vključevala pa bo otroke po 
dopolnjenem 5. ali 6. letu 
starosti.
To je oblika glasbene dejavnosti, ki seje 
v zadnjih letih močno razširila v vseh 
glasbenih šolah v Sloveniji in omogoča 
otroku intenzivnejši in sistematični pris
top do glasbene vzgoje že v najzgod
nejšem obdobju. Otroci bodo skozi igro 
razvijali glasbene sposobnosti in osvojili 
osnovne informacije, da se bodo kasneje 
lažje odločali za vpis k instrumentalnemu 
pouku, ali pa bodo intenzivnejše 
sodelovali pri glasbenih zaposlitvah in 
dejavnostih v vzgojno-varstvenih or
ganizacijah in kasneje v osnovni šoli. 
Skozi glasbeno literaturo in različne glas
bene aktivnosti si bodo učenci oblikovali 
odnos do glasbe in umetnosti sploh. S 
pestrimi oblikami dela pa bomo prispevali 
tudi k socializaciji in vzgoji otrokove 
celotne osebnosti. Ob glasbenih dejav
nostih bomo otroku razvijali posamezne 
sposobnosti, kot so: posluh za ritem, 
glasbeno domišljijo, muzikalnost; ob 
glasbenih vsebinah pa si bodo otroci raz
vijali intelektualne sposobnosti in osvojili 
širše moralno-etične vrednote in spoznali 
različne instrumente.
Delo bo skupinsko in bo trajalo 45 - 60 
minut na teden, v skupini pa bo največ 12 
otrok. Če se bo vpisalo toliko otrok, da 
bosta dve skupini, bodo ti sestavljali 
zborček MALE GLASBENE ŠOLE 
Nazarje.
Otrok bo ob koncu šolskega leta prejel 
potrdilo o opravljeni Mali glasbeni šoli. 
Na GŠ Nazarje se bomo potrudili, da se 
bodo otroci pri urah prijetno počutili, da 
bodo radi prihajali, tako da jim bo glasba 
postala sestavni del njihovega življenja. 
Svojega otroka lahko vpišete v MGŠ vsak 
dan na GLASBENI ŠOLI Nazarje (Grad 
Vrbovec).

V.d. ravnatelja 
Olga KlemšeKF



210 let Osnovne šole 
Mozirje

V šolskem letu 1993/94 praznuje mozirska 
osnovna šola častitljiv jubilej - 210-letnico 
svojega obstoja. V njeno počastitev je bila 
v petek, 27. maja, v šolski telovadnici 
priložnostna svečanost.
Prisotne je nagovoril ravnatelj šole, prof. Anton Venek. Omenil je 
najpomembnejše mejnike v razvoju mozirske šole (o tem več 
prihodnjič) in se zahvalil vsem, ki so prispevali svoj delež, da je šola 
dosegla sedanji nivo. Še posebej prisrčno je bila pozdravljena sedaj 
najstarejša učiteljica, ki je učila na mozirski šoli pred in po II. svetovni 
vojni, Lea Predan. V imenu skupščine občine je šoli čestital njen 
predsednik Franc Miklavc, v imenu ostalih treh osnovnih šol, glasbene 
šole in vzgojnovarstvenega zavoda pa ravnatelj OŠ Gornji Grad Franc 
Vuga. V imenu Sveta KS Mozirje je spregovoril Franjo Steiner, ki je 
nato šoli izročil zlato plaketo z grbom Mozirja, Antonu Veneku pa 
priznanje KS za 20-letno uspešno vodenje OŠ Mozirje.
V kulturnem programu so sodelovali mladi pevci, recitatorji, glasbeniki, 
plesna skupina Black Ladies in dekliški zbor Škrjanček.
Osnovna šola Mozirje je ob visoki obletnici izdala zbornik, za katerega 
je gradivo s sodelovanjem učencev novinarskega krožka zbrala in 
uredila Marija Venek. V njem je na pregleden način predstavljen razvoj 
šolstva v Mozirju, podružnične šole, učitelji in učiteljstvo v minulih 210 
letih, zapisi iz šolske kronike, spomini bivših učencev mozirske šole iz 
različnih obdobij, znane osebnosti, ki so obiskovale mozirsko šolo, 
prispevki današnjih osnovnošolcev in predstavitev šole ter njenih 
učencev in učiteljev v šolskem letu 1993/94. Zbornik je vsekakor 
neprecenljiv dokument tako za današnjo kakor tudi jutrišnjo rabo.

KF

Številno občinstvo na svečanosti v telovadnici šole

Glasbena šola Nazarje
Koncert tolkal

Oddelek za tolkala Glasbene šole Nazarje, ki ga že sedmo 
leto uspešno vodi Davor Plamberger, je v petek, 27. maja, 
v dvorani nazarskega Delavskega doma priredil samostoj
ni koncert, na katerem so nastopili tudi nekateri gosti.
Tolkalci so organizirali koncert z namenom predstavitve široke palete 
tolkal, katerih pa v Glasbeni šoli Nazarje praktično nimajo, skoraj vse 
si morajo izposojati v velenjski glasbeni šoli. Z vstopnino in prispevki 
sponzorjev bodo končno lahko kupili kakšno novejše tolkalo, za kar se 
jim tudi iskreno zahvaljujejo.
Na dobro obiskanem koncertu so v različnih zasedbah nastopili učenci 
Ciril Sem, le-ta je pred sedmimi leti oral ledino kot prvi učenec tolkal, 
Vasja Hramec, Matic Lovrenčič, Uroš Benetek in Matic Pečnik. S 
klavirsko spremljavo jih je pri nekaterih točkah odlično dopolnjeval prof. 
Toni Acman. Slišati je tako bilo mogoče različne bobne, triangel, 
bongose in še nekatera druga tolkala.

Davor Plamberger predstavlja mlade tolkalce

Gostje koncerta tolkal so prišli iz Velenja. Najprej se je predstavil 
harmonikarski oddelek tamkajšnje glasbene šole pod vodstvom Sil
vane Gorjanc. Mladi harmonikarji so navdušili poslušalce in tako na 
najboljši način potrdili kvaliteto njihovega vodenja. Nato pa sta nas
topila še Dejan Tamše in Tomaž Lojen, oba učenca srednje glasbene 
šole v Velenju, ki sta predstavila vibrafon in marimbo.
Zanimiv duet sta sestavljala Davor Plamberger in Boris Štih, ki oba 
poučujeta v nazarski glasbeni šoli. Združila sta doslej v Sloveniji in tudi 
širše neznano kombinacijo vibrafona in kitare, ki se je izkazala kot zelo 
posrečena. Njun odličen nastop je dodobra ogrel ušesa in dlani vseh 
v dvorani.
Tudi aplavz ob zaključku programa je bil najboljše merilo za oceno 
prikazanih nastopov, kar je nenazadnje pomenilo tudi to, da se 
poslušalci že veselijo zaključnega koncerta Glasbene šole Nazarje ob 
koncu šolskega leta.

Tekst: KF,folo: C.Sem

Preddiplomski koncert 
Davida Verbuča

Glasbena šola Nazarje je v soboto, 21. maja, v župnijski cerkvi v Nazarjah priredila 
preddiplomski koncert harmonikarja Davida Verbuča.
Mladi glasbenik se je pred številnim občinstvom predstavil s skladbami skladateljev Bacha, Bručija, Scarlatta, 
Dvoračka, Jacobija in Felda. Z mojstrskim obvladovanjem svojega instrumenta je navdušil poslušalce, ki so 
lahko uživali v čudovitih zvokih zahtevnih skladb. David Verbuč, ki je medtem že diplomiral študij na srednji 
glasbeni šoli v Ljubljani, njegov mentor je bil prof. Ernö Sebastian, je bil za svoj odličen nastop nagrajen z 
bučnim aplavzom je in željo, da bi ga lahko imeli priložnost znova čimprej poslušati.

KF David Verbuč
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V MAJU
Nekje v žametni globini 
s pomladjo se je rodila, 

v zraku razlita, 
v cvetje ovita, 
očem skrita, 

ljubezen.
Plaho srce trepeta 

in hrepeni, 
da najde tebe, 

ki nežno in nevidno 
prinašaš v sivi vsak dan 

luč za življenje.
Mojo ljubezen, tvoje želje 

poljubil je majski dan.
V toplem naročju pozabim, 
da danes je, le samo danes 

in nikoli več ga ni nazaj. 
Glasovi majskih strun 

zazibljejo naju v molk, 
upre se vsaka mi beseda.

Dovolj mi povedo tvoje tople oči, 
dovolj srce gori.

Marija Rihter

MAJSKI
SONET

V rajskem gozdu jezera gladina 
od sap pomladnih rahlo vzvalovana, 
nebo nad njim prozorna čaša vina, 
nebes podoba bila ni bolj čislana.

Cvetlic vseh vonjev očem odpira gaj, 
potoček žuboreč z višav ledenih 

oznanja rosnih kapljic pticam maj, 
tolmuna tok kristali vero pokorjenih.

Trepeče v cvetu neoskrunjena devica, 
bolj jasna noč od dneva krutega resnica, 
skrivnostno hira duši nezaznavni strah,

z njim spreminjam se v drhteči cvetni prah. 
Ljubeče odnesi z  groba rožic mrtvega semena, 
ko zadnja ugasne v gaju črka mojega imena.

Pevska revija odraslih zborov 
in vokalnih skupin

Kulturni dom na Rečici ob Savinji je bil v soboto, 14. maja, prizorišče 24. občinske 
pevske revije odraslih zborov in vokalnih skupin.
Na rečičkem odru se je zvrstilo 207 pevk in pevcev iz enajstih zborov oziroma skupin. Po vrstnem 
redu so nastopili: moški pevski zbor PD Mozirje pod vodstvom Antona Acmana st., oktet Ave pod 
vodstvom Tadeje Cigale, mešani pevski zbor DU Mozirje pod vodstvom Antona Acmana st., moški 
pevski zbor PD Ljubno pod vodstvom Lenke Kralj, mešani pevski zbor Enakost Mozirje pod vodstvom 
Antona Acmana ml., moški pevski zbor PD Bočna pod vodstvom Mitja Venišnika, dekliški pevski 
zbor PD Ljubno pod vodstvom Minke Zalesnik, oktet Rožmarin pod vodstvom Antona Petka, ženski 
pevski zbor Bočna pod vodstvom Jožeta Venišnika, moški pevski zbor PD Nagelj Lepa njiva pod 
vodstvom Antona Petka in vokalna skupina Škrjanček Rečica pod vodstvom Lidije Podlesnik. 
Dvorana kulturnega doma je bila seveda napolnjena do zadnjega kotička, gromki aplavzi nas
topajočim pa so dajali vedeti, da so se zbori in skupine na nastop temeljito pripravili in ga tudi temu 
primerno izvedli.
Organizator pevske revije je bila Zveza kulturnih organizacij občine Mozirje.

KF

Revija otroških in mladinskih
zborov

Kot odrasli zbori na Rečici so se v Kulturnem domu v Mozirju v petek, 20. 
maja, predstavili tudi otroški in mladinski pevski zbori občine Mozirje. Na 
mozirskem odru se je tokrat zvrstilo kar preko 500 mladih pevcev in pevk.

Za "ogrevanje" sta najprej prisrčno nastopila združena otroška pevska zbora PD Jelka Nazarje in 
PD Mozirje pod vodstvom Ivane Žvipelj. V nadaljevanju so se predstavili mlajši mladinski in mladinski 
pevski zbor OŠ Mozirje ter otroški pevski zbor OŠ Rečica, ki jih vodi Lijana Blagovič, vse tri je na 
klavirju spremljal Gregor Deleja, otroški in mladinski pevski zbor OŠ Gornji Grad, ki ju vodi Martina 
Štiftar, na klavirju ju je spremljala Valentina Ročnik, otroški in mladinski pevski zbor OŠ Ljubno pod 
vodstvom Lenke Kralj in s klavirsko spremljavo Helene Tiršek, otroški pevski zbor OŠ Šmartno pod 
vodstvom Tadeje Cigale, ki so ga spremljale Vida Vrhovnik na klavirju in Manja Bele ter Petra Žirovnik 
s flavtama, in mladinski pevski zbor OŠ Luče, ki ga je vodil Mitja Venišnik.
Na koncu so skupaj zapeli združeni otroški pevski zbori. Zborom je dirigirala Tadeja Cigale, 
spremljavo so izvajali Vida Vrhovnik na klavirju in duo harmonik Dominik Stenšak in Primož Kranjc. 
Združenim mladinskim pevskim zborom sta ob klavirski spremljavi Vide Vrhovnik vsak eno skladbo 
dirigirala Mitja Venišnik in Lenka Kralj.
Predstavniki stroke so nastope zborov ocenili ugodno, zaradi možnosti nastopa na revijah izven 
naše občine pa je bila predlagana tudi sprememba termina občinske revije, ki naj bi se v naslednjih 
letih odvijala v marcu.

Tekst: K F, foto: C.Sem

PRIJAVNICE ZA IZBIRNO TEKMOVANJE ZLATA HARMONIKA 94 
v Nazarjah, 25.junija 1994
1. PRIIMEK IN IME GODCA.................................................................................................

2. DATUM R O JS TV A ..........................................................................................................

3. NASLOV GODCA . ............................................. .............................................................

4. TELEFO N..........................................................................................................................

5. NASLOV SKLADB IN A V T O R .......................................................................................

p rv a ........................................................................ .............................................

EDI MAVRIČ druga ...................................................................................................................
(skladbi sta v različnem ritmu)
Prijavnico poslati na naslov: ZKO Moziije, Hribernikova 1,63330 MOZIRJE.



3. MEDNARODNI 
KNJIŽNI KVIZ

Slovenija se je v tem letu že tretjič vključila v 
mednarodni knjižni kviz, ki ga pripravlja 
nemška ustanova za pospeševanje branja 
Stiftung Lesen iz Mainza.
Ker je letos tudi mednarodno leto družine, je vsebina kviza posvečena 
družinskemu branju in nosi kviz naslov KNJIGA V PROSTEM ČASU - 
BRANJE V DRUŽINSKEM KROGU. Organizatorja slovenske akcije 
kviza sta Zveza bralnih značk Slovenije in Pionirska knjižnica Ljubljana. 
Predlog letošnjega vprašalnika so Nizozemci pripravili na temo branje 
oziroma uporaba knjig za različna področja in dejavnosti v prostem času. 
Zveza bralnih značk Slovenije pa je izdelala letošnji vprašalnik za 
področje Slovenije, ki zajema obsežen izbor knjig z različnih področij, 
kjer člani družine lahko prijetno in dejavno preživljajo prosti čas.
Letošnji kviz ima tudi to posebnost, da posamezna vprašanja zasledujejo 
še dodatni cilj - spoznavanje sestavin enigmatike, to je ugankarskih 
besednih vrst in različnih ugankarskih zvrsti (palidrom, logogrif, 
anagram). Pri reševanju kviza vam bo v veliko pomoč priročnik Draga 
Bajta in Pavleta Gregorca Od uganke do uganke. Osnova kviza je devet 
ugank, iz katerih dobimo naslove devetih knjig. Rešitev kviza sta dve 
končni gesli, ki jih boste napisali na dopisnico. Reševanje kviza bo 
potekalo na vseh osnovnih šolah do konca šolskega leta in v Občinski 
matični knjižnici Mozirje skozi vse počitnice. Zadnji rok za oddajo dopis
nic z gesli je 1. september. V naši knjižnici bomo tudi letos pripravili 
srečanje s pisateljem, kdo bo naš gost, pa naj ostane zaenkrat še 
skrivnost.
Dragi mladi kvizovci, veselo se podajte v reševanje nalog, mi pa vam 
želimo veliko ustvarjalnosti in uspehov.
Vse inforamcije o kvizu dobite pri svojih šolskih knjižničarkah in v OMK 
Mozirje.

Vladka PLANOVŠEK

ORGANIZACIJE

Dan odprtih vrat v 
Vojašnici Celje

Ob dnevu slovenske vojske, 20. maju, ko se v Sloveniji 
spominjamo pomembnih dogodkov iz naše mlajše 
zgodovine, kot so ustanovitev Teritorialne obrambe 
leta 1968, ukaz za odvzem orožja TO 15.5.1990, nas
tanek Maneverske strukture Narodne zaščite, dogodki 
v Pekrah 1991, kasnejše demonstracije v Mariboru in 
vseh ostalih , ki so tem sledili, so v nekaterih  
vojašnicah organizirali predstavitev njihovega življen
ja in dela.
V Zahodnoštajerski pokrajini so tovrstno prireditev, imenovano "dan 
odprtih vrat" pripravili v torek, 24. maja, v Vojašnici Celje. V krajši 
slovesnosti, ki so se je udeležili občani in predstavniki medijev, je bila 
orisana pot do nastanka slovenske države in njene vojske, ki jo varuje 
in zagotavlja njen obstoj. Sledil je prikaz prostorov, v katerih bivajo in 
delajo vojaki. Dan odprtih vrat v celjski vojašnici je izzvenel v želji za še 
boljšim sodelovanjem z vsemi dejavniki v družbi, ki tako ali drugače 
skrbijo za varnost slovenske države.

KF

ORGANIZACIJE

Danes je dan 
za želodce

Danes, petek 3. junij, je dan za želodce. 
Najprej se moramo opravičiti, ker nam je v 
prejšnji številki SN ponagajal škrat in junij 
spremenil v maj. To seveda ni res, dan za 
oddajanje želodcev je danes. Še enkrat naj 
ponovimo zbirna mesta:

REČICA, gostilna Čujež................................ od 14. do 20. ure.
LUČE, kmetijski obrat...................................  od 8. do 12. ure.
LJUBNO, kmetijski o b r a t , .......................... od 8. do 12. ure.
GORNJI GRAD, kmetijski obrat, ............. od 8. do 12. ure.
ŠMARTNO OB DRETI, kmetijski obrat, . . od 8. do 12. ure. 
MOZIRJE, svetovalna služba ZKZ, . . . .  od 8. do 12. ure.

Strokovna komisija bo vse želodce pregledala jutri v gostilni Štiglic - 
čujež na Rečici in tako še s končno oceno dopolnila vaš trud in vaše 
delo v preteklih mesecih. Zapisnik bo vsak prejel po pošti, saj bi v 
Turističnem društvu Rečica skupaj s komisijo radi še izboljšali kakovost 
vseh želodcev. Na napakah se učimo, pravijo, iz zapisnika pa bodo 
razvidne tudi morebitne napake. Seveda upamo, da bodo vsi želodci 
ocenjeni kar najbolje.
Ob tem pa v Turističnem društvu obveščamo, da nam zaradi pomanj
kanja finančnih sredstev ne bo uspelo že jutri pripraviti razglasitve 
rezultatov. Žal z ocenjevanjem želodcev ne zaslužimo popolnoma nič, 
stroški ocenjevanja pa so izredno visoki. Tako bomo letos slovesno 
podelitev, na kateri bomo najboljše izdelovalce tudi nagradili, pripravili 
kar na tradicionalni rečički prireditvi Od lipe do prangerja v soboto, 2.julija. 
Kljub temu pa pozivamo vse, ki boste danes oddali svoje zgornjesa- 
vinjske specialitete, da se jutri, v soboto, 4. junija med 17. in 18. uro 
oglasite v gostilni Čujež na Rečici, kjer vam bodo želodce vrnili. V 
Turističnem društvu Rečica si še vedno pridržujemo prednostno pravico 
do odkupa najboljših želodcev po dnevnih cenah, tako da boste v bistvu 
že jutri vedeli, kako so ocenjeni vaši izdelki. Zaradi izrednih težav pri 
shranjevanju želodcev zato še enkrat pozivamo vse, naj se jutri oglasijo 
po svoje izdelke ali po denar. Hkrati pa naj omenimo, da je v tem tednu 
na rečičkem koncu tudi ponudba v gostilnah obogatena z našo 
zgornjesavinjsko specialiteto, saj vam bodo v slaščičarni Betka na Rečici 
ali pri Majerholdu v Šentjanžu radi pripravili izdaten narezek, sestavljen 
seveda iz najboljših želodcev.

US

Krajevni odbor RK Nazarje

Novo vodstvo in 
priznanja krvodajalcem
Člani krajevnega odbora Rdečega križa Nazarje so se 
v petek, 13. maja, zbrali na občnem zboru, na katerem 
so izvolili novo vodstvo, se dogovorili glede programa 
dela in podelili priznanja najzaslužnejšim.
Smrt dolgoletnega predsednika Franca Planovška, katerega spomin so 
počastili z enominutnim molkom, je v lanskem letu negativno vplivala na 
samo delo odbora. Odbor je seveda kljub temu deloval naprej in v 
poročilu je bilo slišati mnogo stvari, s katerimi je pomagal v svojem okolju. 
Uspešne akcije segajo vse v leto 1990, ko so nas prizadele poplave, pa 
do danes, ko se zaključuje zbiranje za Gračanico. Zelo dobro je tudi 
sodelovanje s Karitasom, ki ga v Nazarjah vodi p. Boris.

(



V imenu občinske organizacije RK Mozirje je spregovoril njen predsed
nik, dr. Franc Sirko. Zahvalil se je vsem, ki so pripomogli k uspešnemu 
delu odbora in pozval k prav tako predanemu prizadevanju za boljše 
življenje tudi v bodoče.
Za novo predsednico KO RK Nazarje je bila soglasno izvoljena Beba 
Urank. V obrazložitvi programa dela je povedala, da si bi odbor 
prizadeval povečati število članov, še posebej mlajših. Znova naj bi 
steklo delo s podmladkom na osnovni šoli, ohranili naj bi zbiranje 
pomoči za begunce in domače socialno ogrožene, sodelovali bodo pri 
formiranju enot prve pomoči v teritorialni obrambi, po potrebi pa se 
bodo vključevali tudi v ostale akcije, ki jih bodo narekovale potrebe. 
Krvodajalstvo pa seveda ostaja kot naloga stalnica tudi v bodoče na 
prvem mestu.
Ob koncu uradnega programa, ki gaje z ubranim petjem popestril oktet 
Ave, so podelili priznanja krvodajalcem, med katerimi velja še posebej 
omeniti Zorana Umka iz Nazarij, ki je daroval kri že 30-krat. Pepca 
Hribar pa je prejela posebno priznanje za dolgoletno prizadevno delo 
v odboru, kjer je kljub svojim letom še vedno vestna blagajničarka, i

Dr. Franc Sirko čestita Pepci Hribar, levo sekretarka OO RK Mozirje Marija 
Ježovnik

V okviru tedna gozdov smo gozdarji Savinjskega gozdarskega društva Nazarje 24. maja 
organiziral posvetovanje s tematiko "Gozdovi in javnost". Posvetovanje je bilo posvečeno 
100-letmci rojstva našega rojaka (rojen je bil v Gornjem Gradu), univerzitetnega profesorja 
Jožeta ŠLANDRA, dipl. inž. gozdarstva, ki je kot pedagog in raziskovalec dal pomembne 
prispevke sonaravno usmerjeni slovenski gozdarski stroki (o tem več v posebnem prispevku 
v naslednji številki Savinjskih novic).
Kljub temu, da slovenska gozdarska stroka uživa v svetu velik ugled, je bila zadnja leta doma deležna velikih kritik, v veliki meri 
neupravičenih. Na njej so se lomila kopija posameznih politikov, lastnikov gozdov in dela javnosti, večina pa je ostala ob strani, 
neprizadeta. Krivdo za to gozdarji v veliki meri pripisujemo tudi sebi, saj v preteklosti nismo znali dovolj dobro predstaviti javnosti koristi 
gozdov in pomena svojega dela v gozdovih. To vrzel želimo popraviti s takšno in podobno dejavnostjo. Drugi vzrok, da želimo javnost 
bolje seznaniti z gozdarskimi prizadevanji, pa so spremenjena družbena razmerja, novi Zakon o gozdovih in reorganizirana gozdarska 
stroka. Vse to terja vsklajena prizadevanja za vzpostavitev ravnotežja med zasebnim gospodarjenjem z gozdovi in širšimi, javnimi interesi 
v gozdovih. Vzpodbuditi razumno ravnanje z gozdovi po načelu sonaravnosti je osnovna naloga stroke, ki pa mora sočasno razumeti 
tudi potrebe lastnikov gozdov in želje ostalih porabnikov gozdnih dobrin.
K sodelovanju na posvetovanju smo zato povabili številne referente: gozdarje, lovce, naravovarstvenike in politike. Vabila k sodelovanju 
smo naslovili tudi na lastnike gozdov, številne organizacije, ustanove, društva..., skratka vse, za katere smo ocenili, da so tako ali drugače 
povezani z gozdovi in gozdarstvom.
Na osnovi ocen in pohval obiskovalcev, ki so napolnili dobri dve tretjini dvorane v Delavskem domu v Nazarjah, lahko sklepamo, dajebilo posvetovanje zelo 

dobro organizirano. 
Zaključki, ki bodo naknadno 
oblikovani in povzetki 
referatov bodo izdani v 
posebni brošuri. 
Posvetovanje in izdajo 
brošure so s svojimi 
prispevki omogočili številni 
obrtniki, podjetja in us
tanove iz mozirske in 
velenjske občine, izvršna 
sveta obeh občin in pok
rovitelj posvetovanja 
Gozdno gospodarstvo 
Nazarje ter sopokrovitelj 
Leskom Nazarje.

Tekst:Toni BREZNIK 
Foto: C. Sem

POSVETOVANJE 
"GOZDOVI IN JAVNOST"



ORGANIZACIJE

GD Gorica ob Dreti
Kipca na Dob

Gasilci 
počastili god 

svojega 
zavetnika

Dolga leta je bil sv. Florjan, zavet
nik gasilcev in zaščitn ik  pred 
ognjem, malodane pozabljen celo 
med sam im i gasilc i. Njegova  
upodobitev z golido vode nad 
gorečo hišo je izgubila v celoti svoj 
statusni simbol. Tako do pred krat
kim. Z razvojem normalne, za vse 
opcije odprte družbe, so tudi gasil
ci, v začetku sicer sramežljivo pa 
vendarle, ponovno začeli tudi 
dejansko obeleževati god
njihovega zaščitn ika  pred
ognjem.

Na Florjanovo nedeljo so gasilci
gornjegrajskega sektorja (Nova Štifta, Gornji 
Grad in Šmartno,izostali so gasilci iz Bočne), 
organizirali skupno praznovanje z mašo pri pri 
podružnični cerkvi sv. Primoža in Felicijana nad 
Gornjim Gradom, v kateri ima svoj oltar tudi sv. 
Florjan.

Osrednja, če jo smemo tako imenovati, 
prireditev v ta namen pa je bila v Novi Štifti. 
Zbrane gasilce je uvodoma pozdravil predsed
nik KS Nova Štifta Rafko Krznar, tudi sam 
prizadeven pripadnik gasilske organizacije, in 
jim zaželem mirne dni brez potrebe po inter
venciji, a kljub temu vedno pripravljene pris
kočiti na pomoč vsakomur in v vsakem času. 
Ob spremljavi Delavske godbe občine Mozirje 
so se udeležili blagoslova vozil in gasilske 
opreme ter po njihovem namenu darovane, 
maše, katero je opravil domači župnik Jože 
Belak. Posebej slovesno je izvenela pesem 
Marija Ave, katero so občinski godbeniki 
zaigrali v župnijski cerkvi. Nasploh je postala 
godba nekakšen zaščitni znak Florjanovega 
praznovanja v Novi Štifti, saj jih po besedah 
kapelnika Franca Goljufa gostilje izredno toplo 
sprejmejo in pogostijo. V bodoče želijo v Novi 
Š tifti prireditev še razširiti in povabiti k 
sodelovanju vsa društva sedanje občine. Po 
možnosti, in vzroka proti ni videti, naj bi to 
praznovanje postalo osrednje za vsa društva in 
bodoče občine Zgornje Savinjske doline. In 
prav bi bilo, da se to resnično zgodi, ker je tudi 
manjšim krajem bodočih občin potrebno nuditi 
možnosti in jih pri tem podpreti za uveljavitev 
in širšo afirmacijo. Nova Štifta pač živi za Flor
janovo nedeljo; iz te osnove naj bi se gradili 
temelji za praznovanje krajevnega praznika.

in v Hajdoše
Člani gasilskega društva Gorica ob Dreti 
so minulo soboto na nogometnem igrišču 
v Kokarjah izvedli že 4,turnir gasilskih 
desetin za pokale in čudovita kipca 
sv.Florjana. Nastopilo je 21 moških in 6 
ženskih desetin iz vse Slovenije, med 
njimi nekaj vrhunskih, ki so dosegle temu 
primerne razultate. Pri moških je zmagala 
desetina z Doba pri Ljubljani pred Štrekl- 
jevci iz Prekmurja in desetino Prožinske 
vasi, ki je s tokratnim tretjim mestom 
zapravila priložnost, da bi po dveh 
zaporednih zmagah kipec osvojila v trajno 
last. Četrti so bili v močni konkurenci 
domačini, peta je bila desetina Domžal, 
šesta iz Šmartnega na Pohorju in tako 
naprej. Pri ženskah so slavile gasilke iz 
Hajdoš, ki so se (ne)nadejanega uspeha 
izjemno razveselile, drugaje bila desetina 
Loke, tretje pa so bile izredno zadovoljne 
domačinke.
Turnirje minil vzelo dobri organizaciji, drugače 
gasilci z Gorice, Kokarij in okolice pač ne znajo, 
čeprav ob tem razmišljajo, da bi nekoliko 
spremenili sistem tekmovanja, skrajšali čas in 
še povečali zanimivost, za gasilcem primerno 
pravo slavje in veselje pa je bilo v soboto 
koledarsko le še prekmalu in preveč hladno. Ni 
preveč hudo pravijo, saj bodo vse "nadoknadili" 
konec junija, ko bodo slavili 70-letnico društva 
in tudi drugih priložnosti letos ne bo manjkalo.

JP

Moto klub Mozirje

3. med
narodni 

motociklis
tični tabor

V Mozirju bo v dneh od 17. do 19. 
junija spet živahno. Tamkajšnji moto 
klub namreč organizira, tokrat tretjič 
zapored, mednarodni motociklis
tični tabor, ki se ga bo po pričakovan
jih udeležilo veliko število ljubiteljev 
vožnje na dveh kolesih.
V petek, 17. junija, se bodo udeleženci tabora 
pričeli zbirati v Žekovcu pri spodnji postaji 
nihalke, kjer bo v teh dneh njihova "baza". Za 
vedro razpoloženje ob družabnem večeru bo 
poskrbel ansambel Zmaji.
Sobota bo glavni dan tabora. V dopoldanskem 
času bo okrogla miza o motorizmu v prometu, 
ki se je bodo poleg drugih udeležili tudi priznani 
strokovnjaki za varnost v cestnem prometu in 
predstavniki slovenske motociklistične zveze. 
Po kosilu je predvidena panoramska vožnja na 
relaciji Žekovec-Dol Suha-Rečica-Grušovlje- 
Homce-Bočna-Gornji Grad-Radmirje-Mozirje- 
Žekovec, med katero si bodo udeleženci 
tabora ogledali del naše doline, prav gotovo pa 
bo dolga kolona motociklov prava paša za oči 
tudi za vse tiste, ki jih sicer dvokolesniki najbolj 
ne zanimajo. V popoldanskem času bodo imeli 
motoristi možnost ogleda RTC Golte, nakar 
bodo sledile družabne igre in tekmovanje v 
spretnostni vožnji. Drugi dan tabora bodo 
zaključili z zabavnim večerom ob glasbi an
sambla Chateau.
V nedeljo se bodo udeleženci tabora razšli, po 
želji si bodo lahko poprej ogledali še Savinjski 
gaj-
Moto klub Mozirje kot organizator tabora 
zatrjuje, da bo tako kot v minulih letih 
poskrbljeno za ustrezno varnost, da ne pride 
do nezaželjenih situacij. Seveda pa vsak 
udeleženec sodeluje na lastno odgovornost.

KF

Opravičilo!
V 10. št. SN je bilo v zadnjem odstavku 
prispevka z naslovom "Končana ob
novitvena dela" na strani 10 pomotoma 
napisano: "... da je bilo s strani samih 
Šentflorjančanov...", Pravilno bi moralo 
biti: "... daje bilo s strani samih krajanov 
Lenarta...". Za neljubo napako se 
opravičujemo.

Uredništvo
Tekst: Edi Mavrič 

Foto: Sašo Bernardi

Takšnih kipcev so zmagovalci res lahko veseli
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Ž u p n i j a  L u č e
Obsega na levem bregu Savinje k.o. Raduha, Strmec in Konjski vrh, na desnem bregu pa Krnico, Podvolovljek, Podvezo in 
Luče.
čudno je, da ta župnija ni že prej omenjena v urbarju gornjegrajske gosposke, niti sicer kje. Prvič se omenja v gornjegrajskih 

Piše: Aleksander Videčnik račUnskih knjigah leta 1541, tedaj se navaja, da je Niklas von Leutsch plačal vikarski davek. Tu po vsej verjetnosti ne gre za 
plemenitaša, ampak za lučkega vikarja, pri čemer niso navajali priimka, ali ga še ni imel ali pa so ga kar tako, kot je, vpisali v 

blagajniško knjigo. Po vsem tem sklepa Orožen, da so v Lučah šele v 16. stoletju ustanovili vikariat, če  je temu tako, potem je kaj verjetno, da je ta župnija 
nastala iz delov solčavske in ljubenske župnije.

Farna cerkev sv. Lorenca
Da je cerkev že davno prej bila v Lučah, sklepa Orožen po vpisu v gornjegrajski urbar, ki omenja na strani 97 nekega "Petra pod zidom" iz Luč. Verjetno 
gre za človeka, ki je živel pod cerkvenim zidom v Lučah. Prav tako je Orožen zasledil vpis nekega "Marka, mežnar-ja", dalje se navaja neki "Martin 
Cozmaczsch", kar bi lahko pomenilo Marko Kosmač, ki naj bi bil "servit ad lumen ecclesie", kar bi lahko pomenilo, da je bil podložnik cerkve. Tako sklepa 
Orožen, da je gotovo že za časa pisanja gornjegrajskega urbarja iz leta 1426 v Lučah bila cerkev.
Sedanja cerkev v Lučah je bil zgrajena v 17. stoletju in je bila med leti 1767 in 1781 popolnoma obokana, kar bi pomenilo, da je imela dotedaj lesen strop. 
Cerkev ima dve stranski kapeli, na južnem delu je oltar posvečen Mariji in na severnem delu, ta oltar je posvečen Rešnemu telesu. Oba stranska oltarja, 
sv. Florijana in sv. Miklavža sta bila narejena leta 1840.
Iz zapisnikov vizitacije 26. novembra 1631, lahko razberemo dajatve, do katerih je bila cerkev upravičena, seveda so te bile v naravi. Podobni podatki si 
sledijo še v zapisnikih iz leta 1641 in 1690. Orožen sklepa, da je morala biti cerkev, kakršno je on videl, zgrajena tam med letom 1641 in 1690.
4. oktobra 1602 so škofu Tomažu pisali Lovrenc Černšek, Miklavž Vaudi, Štefan Kočevar, cerkveni ključarji in še farani Jakob Sedlšak, Urban Zavratnik, 
Lampret Palčič in Pongrac Kosmač, da bi skladno z dano obljubo prišel v Luče v nedeljo, dne 13. oktobra, kjer bi naj birmal in blagoslovil zvonove, zvonik, 
krstni kamen, pa tudi velik križ. Poudarili so, da datum ustreza, ker je ta dan tudi žegnanje v fari.
V letu 1863 je cerkev dobila 4 nove zvonove, ki jih je 31. maja t.l. blagoslovil celjski opat Matija Vodušek.
Dobrotniki cerkve so bili: Jurij Jamnik, kaplan, Pavel Pogačnik, vikar, Matjaž Daniso, kaplan, vsi ti so darovali v denarju.

Podružnična cerkev sv. Antona v Podvolovljeku
Cerkev ima poleg glavnega oltarja sv. Antona še dva stranska in sicer sv. Mariji in sv. Jobu. Oba stranska oltarja so leta 1842 na novo postavili. Zvonik 
so leta 1830 od temeljev na novo pozidali. Novo streho pa so naredili leta 1861.
Cerkev je imela lesen, vendar poslikan strop. Leta 1862 so jo  obokali, hkrati pa so povečali cerkvena okna.
Orožen ne navaja, kdaj naj bi bila cerkev zgrajena, vendar pa je omenil zapisnik vizitacije iz leta 1631, torej je tedaj že stala, verjetno pa že veliko prej.

Cerkveni predstojniki v Lučah
Niklas, vikar, omenjen leta 1541,
Florijan, vikar (1547, 1552),
Sigmund, vikar (1559, 1561),
Sigmund Ebensperger, vikar (1571, 1591). Kot piše Orožen, je kupil od renskega opata Georga, njegov oče je bil Leon Kukec ali Freislisen, hišo v vasi 
Luče. Iz tega sklepa Orožen, da je imenovani opat moral biti Lučan. Dalje navaja Orožen podatke, po katerih je omenjeni opat 15. m aja j 582 podedoval 
po Gašperju Freiseisnu, tržanu Ljubnega, določene nepremičnine, ki jih je prodal škofovskemu tajniku in komisarju v Braslovčah Krištofu Škofiču. Silvester 
Freiseisen pa je bil leta 1544 v Gornjem Gradu odvetnik in leta 1553 vodja prihodninskega urada. Orožen še navaja, da je bil leta 1563 na Ljubnem sodnik 
Martin Freiseisen. Vse te podatke opisuje Orožen verjetno zaradi imena Freiseisen, ki zveni za naše razmere povsem tuje. Kaj lahko gre za nemške 
naseljence, ki so jih sem priselili že oglejski patriarhi. Seveda so to le domneve. Sedaj pa še naprej podatki o lučkih duhovnikih.
Jurij Podkrajnik, vikar, je leta 1602 podpisal izjavo, s katero se zavezuje omogočiti Janezu Prodniku študij pod pogojem, da bo študiral teologijo in postal 
kaplan v Lučah.
Tomaž Kozar, vikar (1613- 1620).
Jurij Voden, vikar (1620 - 1655), baje je v Lučah tudi umrl.
Luka Kregar, kaplan, je tu pomagal dve leti obolelemu vikarju Vodenu.
Jakob Rjavec, vikar 1660.
Anton Žehelj, kaplan, 1668.
Andrej Bobič, vikar, 1669.
Tako sledijo potem vikarji, morda je zanimivo, da je v Luče leta 1690 prišel za vikarja Janez Ignac Lavrič, k ije  bil doktor teoloških znanosti.
Kot prvi župnik se navaja Jožef Žehelj od 1. junija 1862 do 10. junija 1871. Rojenje bil v Gornjem Gradu 11. februarja 1824.

Dotacije
24. maja 1669 so lučki farani prosili za kaplana, ki naj bi pomagal vikarju. Tedaj sta generalni vikar Filip Terpin in komisar Jakob Pinter določila:
- farani naj obljubijo dajatve po stari navadi, pol škafa pšenice in škaf ječmena po kmetiji,
- vikar je potem zadolžen kaplanu nuditi prehrano brez pijače,
- od vsake kmetije dobi vikar 2 sira in kaplan po enega,
- od večjih cerkvenih opravil prejme kaplan 20, od manjših pa po 10 kron,
- posebej se določijo prejemki od opravil pri sv. Antonu in ob obisku bolnim,
- od bire pripada cerkvi dve tretjini lanu in volne, ena pa duhovniku (vikarju), dočim so denarni prispevki kaplanovi,
- od bratovščin pripadajo župniku oz. vikarju redni deleži, kaplanu pa honorar,
- mašo na vsak četrtek v dobro bratovščin bere kaplan.
Nato navaja Orožen še dohodke iz farne posesti.

Matične knjige
V Lučah se vodi mrliška knjiga od leta 1698, krstna od 9. maja 1701 in poročna od 1718. leta dalje.
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Solčavski Srečanje z likovnim umet
nikom Vladom Parežnikom

pisec in kronist
Kdor je imel priliko prisluhniti pričevanjem 
Valenta Vidra, bo potrdil že znano dejstvo, da 
je to človek, ki je vsa dolga leta deial za svoj 
domači kraj in ohranjal resnice preteklosti. 
Tako se imamo zahvaliti prav njemu, da je 
veliko tega zapisal, objavil in še objavlja. In, 
kot pravimo, tisto, kar je tiskano, ne more 
izginiti!
Naša dolina in kraji v njej je čudovita. Prav zanimive ljudi je dala 
Gornja Savinjska dolina in tako tudi Solčava. Ljudsko izročilo pa 
je vse bolj tonilo v pozabo in prav tu smo naredili svojemu narodu 
veliko škodo, ko se nismo potrudili reševati včasih že pozabljene 
navade iz življenja prebivalcev ob Dreti in Savinji.
Če bi takih "Vidrov" bilo več, bi danes ne brskali po redkih 
orumenelih starih papirjih, da bi še kaj odkrili, verjetno bi bilo več 
zapisanega in ohranjenega novim rodovom. Morda se res v svoji 
"majhnosti" premalo zavedamo, kaj pomeni za nek narod ljudska 
kultura in njeno izročilo!
Ko sem pred dolgimi leti nazaj spoznal Valenta Vidra, sem vedel, 
da je to pravi naslov za neizčrpen vir informacij za predel okoli 
Solčave. Že tedaj je imel urejeno veliko gradiva, ki gaje pozneje 
zapisal v svoji knjigi Solčava, veliko tega pa je objavljal v 
Planinskem vestniku, tja je pošiljal tudi svoje izredne fotografske 
posnetke iz hribovskega sveta, ki ga tako spoštuje in občuduje. 
To ni zgolj čustvo domačina za svoj kraj, tu gre za nekaj več. Gre 
namreč zavoljo in namen svoje kraje predstaviti ljudem, ki ljubijo 
mir, naravo in gorski svet. Valent Vider je veliko naredil za razvoj 
turizma v Solčavi in okolici, saj je dolga leta nesebično delal kot 
turistični delavec in to z vnemo, ki je njemu dana in zanj značilna. 
Koliko mladim raziskovalcem je že pomagal do virov, gradiv in 
slikovnega materiala in ko smo že pri tem, Vider ni nikoli nič 

nič hranil za sebe, vse je bilo njegovo in naše hkrati. In
prav v tem je veličina 
človeka, ki išče, 
sledi, poizveduje, z 
namenom dati 
svojemu narodu kar 
pač more. In prav 
solčavsko ljudsko 
izročilo je tako 
bogato, kot le redko 
drugo.
Ni mogoče vsega 
našteti, saj za to tudi 
ne gre! Gre bolj za to, 

poudarimo delo 
ljudi, ki pa 

so prispevali velik 
delež k ohranjanju 
naše ljudske omike, 
našega izročila.

Valent Vider A. Videčnik

Motivi 
namišlj enega 

cvetja za 
lačne otroke

Pesem Spoznanje  
izpod peresa Vlada 
Parežnika na naj- 
b o l j š i  n a č i n  

prikazuje življensko 
pot 57-letnega umet
nika iz Mozirja, ki 
letos praznuje 30- 
l e t n i c o  s v o j e g a  
likovnega ustvarjan
ja.
"Rodil sem se v Zavrhu pri 
Galiciji kot sedmi od desetih 
otrok," začenja svojo 

pripoved Vlado Parežnik. "Družina 
je bila revna, za nameček sem pri 
13 letih izgubil mater. Postal sem 
sirota, jedel sem tam, kjer so mi dali. 
Takrat sem na najbolj krut način 
spoznal, kaj je lakota, in morda se 
mi je prav zato tako globoko vtisnila 
v spomin. Delati sem začel kot 
strežnik zidarjem v Celju, nakar so 
me na njihov predlog poslali v grad
beno vajeniško šolo v Ljubljano. 
Tam se je začela moja likovna 
kariera. S karikaturami sem 

upodabljal svoje učitelje in vzgojitelje, kar pa se jim je zdelo 
žaljivo in zatožili so me ravnatelju. Ta mi je vzel mali zvezek s 
karikaturami in dejal, naj to prepustim učenim ljudem. Učitelj 
tehničnega pouka pa mi je svetoval: ’Mladenič, ozri se v naravo, 
tam je sveti’ Poslušal sem ga in moj priljubljeni motiv je postalo 
cvetje."
Vlado Parežnik se je nato kot zidar po odsluženem vojaškem 
roku vpisal na srednjo šolo za notranje zadeve in postal policist, 
pozneje še policist specialist. A gaje po končani šoli čakal nov 
velik trn, katerih že poprej ni manjkalo: predstojniki so naspro
tovali njegovi želji za študij ob delu na višji pravni šoli. Takrat je 
služboval že v Mozirju in nekako mu je uspelo pri republiškem 
sekretarju za notranje zadeve izprositi dovoljenje za nadaljnji

Spoznanje
Življenska pot - 

trnja polno 
vsepovsod 

sem z rož’cami 
krasil, 

da bolečine 
bi blažil;

spoznal zablode, 
zmote - rože te 

namenil vse 
v institucije 

dobrote.

Vlado Parežnik

Vlado Parežnik
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študij. Kljub temu, da so mu predstojniki kljubovali, 
gaje uspešno zaključil pred rokom. In potem znova 
boleč trn. "Vi niste za naš kader in pika!" mu je grobo 
pojasnil predstojnik v Celju. "Razporedili so me v 
službo za zatiranje kriminalitete UJV Celje," nadal
juje svojo življensko zgodbo Vlado Parežnik. "Po 
enem letu dela v njej sem zasedel mesto tržnega in 
prometnega inšpektorja v Mozirju, ki sem ga 
opravljal do upokojitve."
Glede likovne kariere, ki se je, kot smo zapisali, 
začela s karikaturami, Vlado Parežnik pove, da seje 
nadaljevala s ciklom del pod skupnim naslovom 
"Belo cvetje na maminem grobu". Sledil je. cikel 
"Krasimo grobove", vzpodbujen s tragično smrtjo 
sestre. Četrto poglavje njegovega likovnega ustvar
janja se je oblikovalo v podobi "Grozljivih prividov", 
nakar je sledil peti ciklus pod nazivom "Moje cvetje".
Slednji je zajemal risbe cvetja, ki raste iz stiliziranih 
src, s čimer je avtor želel potrditi nepogrešljivo mesto 
srca v slovenskem narodopisju. Svoje plodno delovanje je Vlado Parežnik nadaljeval s 
cikloma "Črne rože za lačne" in "Voščilnice", sedaj pa najbolj pogosto ustvarja miniature 
ter cvetlične vence.Ko je govora o razstavah njegovih del, se najprej spomni prve razstave v Napotnikovi 
galeriji v Velenju ob 25-letnici UNZ Celje. Sicer je do sedaj razstavljal 32-krat, od tega 
sedemkrat za lačne otroke sveta. "Bil sem udeleženec prvega tabora slovenskih naivnih 
umetnikov v Trebnjem leta 1968, kjer smo napisali protestno pismo proti napadu Sov
jetske zveze na ČSSR. Dve leti kasneje sem sodeloval na prvi mednarodni razstavi na 
temo "Mir-humanost- prijateljstvo med narodi" v Slovenj Gradcu. Razstavljal sem v večih 
krajih naše doline, v Šaleški in Mislinjski dolini, v Mariboru, Ljubljani, Rogaški Slatini,

Dobrni, Beogradu, Drvarju, Sarajevu, Bitoli, Oh
ridu. Predzadnjo razstavo sem imel v 
Podčetrtku, trenutno pa imam stalni razstavi v 
prostorih SKB banke in ZSSS v Mozirju. Zelo 
rad se spominjam razstave na Rečici ob Savinji 
leta 1988, pri kateri je pri izboru del in njeni 
postavitvi sodeloval takratni dekan ljubljanske 
katedre za likovno umetnost, sicer domačin dr. 
Jože Muhovič, ki mi je ob tej priložnosti podaril 
nekaj svojih del."
Posebno mesto v zgodovini njegovega ustvar
janja ima sodelovanje z Nežo Maurer. Pesnica 
je bila pred 28 leti urednica literarne priloge 
Kmečkega glasa Pisane njive. Objavljene 
prispevke je v ilustrativnem smislu opremljala z 
njegovimi vinjetami in tovrstno sodelovanje je 
trajalo skoraj dvajset let. Ko je Neža Maurer 
odšla k reviji Prosveta, sta s Parežnikom na 
podoben način sodelovala vse do njene 
upokojitve. "Še posebej Neži Maurer se moram 
zahvaliti, da je bilo v slovenskem časopisju 
objavljenih do zdaj preko 230 mojih del."

Ob tridesetletnici svojega dela se je Vlado Parežnik lotil zanimivega projekta: na majice 
je dal odtisniti 1.000 različnih likovnih motivov namišljenih rož, te svojevrstne unikate pa 
bo podaril različnim slovenskim ustanovam s človekoljubno - humanitarno dejavnostjo. 
Pred tem bodo predstavljeni javnosti v mozirski galeriji. Ko se ozira nazaj na prehojeno 
pot, se znova spomni bodečih trnov, ki so ga spremljali vsepovsod in zaradi katerih seje 
večkrat spomnil na Cankarjevega "Hlapca Jerneja in njegovo pravico", a kljub temu z 
zadovoljstvom ugotavlja, daje v življenju poleg likovnih del storil že veliko. Med drugim 
je skupaj z ženo spravil do kruha sina in hčer (zanimivo, oba sta danes zaposlena v 
policiji), zgradil je hišo, ukvarjal se je z alpskim smučanjem, jadralnim letalstvom in 
borilnimi športi, najbolj srečen, kot pravi sam, pa je takrat, ko lahko pomaga lačnim 
otrokom. "Ob tej priložnosti se želim zahvaliti tudi vsem sponzorjem, ki so mi pomagali 
pri obeležitvi 30-letnice na tak način. Tudi v bodoče se bom trudil iz sebe iztisniti kaj 
dobrega ali vrednega."
Želimo, da bi mu uspelo v najboljši meri.

Iz cikla Grozljivi prividi'

Ones
naževanje

okolja
Onesnaženost okolja je za vse 
človeštvo težak problem. Tudi mi 
bi radi pripomogli, da bi se okolje 
ohranilo čisto in da bi takega 
zapustili našim znancem.
Učenci osmih razredov osnovne šole Mozirje, 
smo se v ta namen odpravili na kratko ekskur
zijo v termoelektrarno Šoštanj. Naš namen je 
bil, da bi zvedeli čim več o našem največjem 
onesnaževalcu.
Termoelektrarna Šoštanj je s svojimi dimnimi 
plini in ogromnimi količinami prašnih delcev, 
že pošteno načela našo naravo, predvsem 
gozdove. Reka Paka sodi med najbolj ones
nažene reke v Sloveniji, med tem ko je 
velenjsko jezero že ekološko mrtvo. Za konec 
so nam povedali, da elektrarna že začenja z 
vgradnjo novih ekoloških čistilnih naprav in 
posebnih filtrov za vodo.
Sicer pa nikoli ni prepozno, da bo le narava 
zadovoljna.

Polona Rozoničnik 
OŠ Mozirje

"PRVA
ČLOVEKOVA 
PRAVICA JE 

PRAVICA 
DO SANJ"

V petek, 27. maja, je bilo v 
Galeriji Mozirje pripravljeno 
srečanje s Tomom Križnar
jem , človekom , ki je 
prekolesaril svet. Številno 
občinstvo je  dve uri 
navduševal s čudovitim i 
diapozitivi, nastalimi med 
potjo po Tibetu, in prijaz-

KF
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nostjo, ki razkriva skrivnost njegove pril
jubljenosti.
Ko je Tomo Križnar, doma iz Naklega, končal študij strojništva in 
ekonomije, še ni razmišljal o pustolovskih doživetjih na dveh kolesih. 
Zaposlil se je v Iskri in bil uspešen poslovnež - vse do leta 1985. Takrat 
se je po temeljitem premisleku poslovil od družine in sodelavcev ter se 
odpravil na pot, ki traja tako rekoč že deveto leto.
Kilometri samote in premagovanja nepredvidenih ovir so namreč enkrat
na priložnost, da se človek sooči sam s seboj, s svojo identiteto, meni 
Tomo Križnar. Ko čas in razdalja ne igrata več nobene vloge, takrat človek 
pozabi na zahodnjaški način življenja in razmišljanja. Bolj ko prodira proti 
Vzhodu, bolj prodira tudi sam vase. In se, na primer, zaloti, da prej 
zatajevanim čustvom pušča prosto pot. Zave se, da imamo raj že na 
Zemlji, a ga ne znamo izkoristiti. Trudimo se, da bi ga spremenili v pekel. 
Pa bi nam lahko bilo tako lepo... Če bi le hoteli sanje deliti tudi z drugimi! 
Naš sogovornik, ki je  edini na svetu uspel prekolesariti Tibet, pravi, da mu 
govorjenje o preživetih trenutkih pomaga, da že bolj verjame v sanje. Kot 
otrok je sanjaril ob prebiranju knjig in pod vplivom viteških romanov 
napisal prvo knjigo že v četrtem razredu.
Sedaj znova piše. Izdal je že tri knjige, ki govorijo o njegovih poteh in vse 
se od izida uvrščajo na lestvico najbolj branih (in razprodanih) knjig na 
Slovenskem. Najbrž tudi zato, ker so nastale kot nuja po izpovedi, ne pa 
kot izdelek, s katerim bi obogatel.
Popotnik in "pisatelj" z Gorenjske (ki pa je "na pol" Zadrečan), najbrž doma 
ne bo ostal dolgo. Znova se bo podal med Indijance, Tibetance in druga 
ljudstva, ki znajo biti v nasprotju z belo raso srečna kljub pomanjkanju. 
Zaželimo mu srečno pot! In da bi ga Zavod za kulturo Mozirje, ki je 
organiziral tako prijeten večer, takrat znova povabil, da skupaj z njim 
uresničimo pravico do sanj.

Karolina Grudnik

NASVETI

VZROKI ZA NIT AVO IN 
GOMOLJČKASTO 

KALITEV 
KROMPIRJA

Letošnjo pom lad se je m arsikaterem u  
pridelovalcu krompirja zgodilo, da krompir ni 
vzkalil. Vzrok za to je temperaturni šok, ki ga 
je krompir doživel.
Krompir nekaj časa po izkopu ne kali. Doba mirovanja lahko traja različno 
dolgo sortah in daljša pri poznejših sortah, če  se zgodi, da so poletja 
vroča, kot je bilo lansko leto, se doba mirovanja krompirjevih gomoljev 
skrajša. Doba mirovanja se skrajša tudi, če krompir skladiščimo v topli 
kleti ali temperatura v skladišču niha. Optimalna temperatura skladiščenja 
krompirja je 4 stopinje Celzija. Temperatura skladiščenja gomoljev zelo 
močno vpliva na njihovo fiziološko starost, s tem pa tudi na njihovo 
nadaljno rast in pridelek.
Gomolji se tekom skladiščenja starajo. Bolj, ko je temperatura 
skladiščenja visoka, tem hitreje se gomolji starajo. Tekom skladiščenja 
lahko gomolji dosežejo tako fiziološko starost, da odženejo le nitave 
kaliče, ki se vejijo. To imenujemo nitavo kaljenje. Kaliči slabo rastejo, 
sposobnost za snovanje mladih gomoljev pa ni okrnjena. Kadar so tla in 
vremenske razmere primerne, kaliči kljub temu vzniknejo in naredijo cimo. 
Če pa rastne razmere niso ustrezne, zlasti če je temperatura tal nižja od 
5 stopinj Celzija in vse dokler trajajo take neustrezne razmere, nastajajo 
namesto kaličev gomoljčki. Ta pojav imenujemo gomoljčkasta kalitev. 
Gomoljčkasta kalitev je pogostejša pri zgodnjih sortah, ki jih sadimo

prezgodaj. Lahko rečemo, da je gomoljčkasta kalitev sortna lastnost. 
Znano je, da se gomoljčkasta kalitev rada pojavlja pri sortah resy in jaerla 
(letos tudi pri sorti pentland deli in KR 75-7-18).
Na njivah in vrtovih, kjer se je pojavila gomoljčkasta kalitev, bo pridelek 
močno zmanjšan. Takih primerov je v Sloveniji letos veliko. Vzrok 
gomoljčkaste kalitve je v nepravilnem skladiščenju in prezgodnji saditvi v 
hladno zemljo. Bilo je veliko primerov, da je bil krompir posajen konec 
marca, ko so bile zelo visoke temperature (2-3 stopinje višje od dolgolet
nega povprečja). Prav tako so se tudi tla zelo ogrela, saj seje temperatura 
tal dvignila ponekod tudi na 15 - 20 stopinj Celzija. V aprilu je bilo vreme 
deževno, temperatura zraka in tal se je močno znižala (okrog 0 stopinj 
Celzija) in povzročila gomoljčkasta kalitev krompirja.

Kmetijsko svetovalna slulba

P O V Z E T E K  
P R E D A V A N J A  O 

S U H O M E S N A T I H  
I Z D E L K I H

(nadaljevanje iz prejšnje številke)
ZORENJE
Zorenje je najpomembnejši proces, ki poteka med izdelovanjem 
suhih mesnin in je odločilno za nastanek značilnega in mikavnega 
vonja, arome ter teksture suhih mesnin. Z zorenjem postane 
meso užitno.
IZDELOVANJE KLOBAS, SALAM IN 
ŽELODCEV
Izvirne suhe domače klobase so narejene le iz kakovostnega 
prašičjega mesa, plečeta, obreznin stegna, vratu. Najboljše 
klobase so iz mesa starejših in težjih prašičev. Najprimernejša 
debelina mletja je 8 do 12 mm. Lahko vsebujejo do 25 %  slanine. 
Pripravljen nadev solimo z 2,5 do 2,8% soli. Meso mlajših 
prašičev solimo nekoliko manj, z 2,2 do 2,3% soli. Popra dodamo 
0,2 do 0,3% na količino pripravljene mase. Vedno dodamo čes
novo vodo. Bistveno je, da nadev dovolj dobro premešamo. 
Nadev polnimo v tanka prašičja čreva. Klobase dimimo 3 do 4 dni 
pri temperaturi, ki je nižja od 20 stopinj Celzija. V ugodnem 
vremenu traja sušenje in zorenje klobase 5 do 7 dni. Med tam 
časom nastane značilen vonj in aroma, barva in tekstura izdelka. 
Za salame naj bo meso mleto 6 do 12 mm debelo. Izberemo le 
čvrsto hrbtno slanino. Količina dodane soli je 2,6 do 3%. Dodamo 
še poper in česnovko. Zelo zahtevno je polnjenje salam, ki mora 
biti čim bolj enakomerno. Takoj po polnjenju salame povežemo z 
vrvico, daje nadev bolj stisnjen, kajti od tega je odvisen tudi potek 
sušenja salam. Salame le zelo rahlo dimimo, sušiti začnemo pri 
visoki relativni vlažnosti zraka. Sušenje je odvisno od debeline 
nadeva in traja približno 3 do 4 mesece.
Najprimernejši način ohranjanja suhih klobas in salam je ustrezno 
embaliranje in zamrzovanje. Pred zamrzovanjem jih zavijemo v 
alu-folijo in sicer položimo posamične kose v kartonske škatle. 
Temperatura zamrzovalnika naj bo približno -30 stopinj Celzija, 
nato pa jih shranjujemo pri temperaturi -20 stopinj Celzija. 
Posamične kose tajamo tako, da visijo pri temperaturi 12 do 14 
stopinj Celzija. Na kmetijah klobase in salame shranjujejo še tako, 
da jih zavijejo v papir in zasujejo s pepelom ali žitom.
Za želodce je potrebno dobro ohlajeno kakovostno prašičje meso 
in čvrsta hrbtna slanina starejših in težjih živali. Meso meljemo 6 
do 8 mm na debelo. Pripravljenemu nadevu dodamo 3% soli, 
poper, česnovo vodo, sladkor in belo vino. Vse skupaj dobro
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premešamo in malo pustimo na nagnjeni mizi, da se presoli, uleži in odcedi. Polnimo ga v želodec, mehur ali v industrijsko pripravljene 
in posebej oblikovane ovitke iz naravnih snovi. Izstisnemo zrak. Želodci se odcejajo en dan, stiskamo pa jih do 14 dni, pri čemer pa jih 
obračamo vsak dan, s tem pa zagotavljamo enakomeren in stalen pritisk na vse dele želodca. Lahko jih tudi rahlo dimimo. Sušenje in 
zorenje želodcev traja 5 do 6 mesecev, potem površino prekrije značilna bela plesen. Med sušenjem in zorenjem nastane značilna 
rožnato rdeča barva. Na prerezu mora biti viden enakomeren razpored slanine, koščki te morajo biti lepo vidni in enako veliki in sicer v 
obliki kock ali pšeničnega zrna.
Suhe mesnine uvrščamo med vrhunske jedi, zato jih ne smemo razvrednosti. Uživanje mesnin je degustacija, zato poskrbimo za spoštljiv 
odnos do jedi in mesnine ponudimo preprosto, domiselno in vabljivo. Pri krašenju narezkov uporabljamo praktično vse vrste zelenjave, 
sadja, maslo, zaseko, sire, skuto, sadeže kot so: suho sadje, orehi ipd; zraven seveda ponudimo še kruh. Najprimernejši je domači kruh, 
pšenični, rženi ali mešani. Sladek kruh ni primeren. Kruh ponudimo z veliko domačnosti in spoštovanja.
To nikakor ni razkošje, pač pa tako izražamo odnos do hrane in gostov.
Predavanje o suhomesnatih izdelkih g. dr. Stanka Renčljaseje udeležilo veliko število krajanov Solčavskega. Po končanem predavanju 
so bila postavljena številna vprašanja.
Prepričani smo, daje bilo spodbudno za nadaljne prizadevanje za razvoj, ohranjanje, posodabljanje in izdelovanje suhih mesnin. Tako 
bomo prispevali k popestritvi ponudbe in ohranitvi narodnih posebnosti.

Kmetijska svetovalna služba Mozirje 
Vida Ribič

Pogovor z Alešem Turkom, nogometašem Publikuma Celje

Cilj je reprezentanca
Aleš Turk, 22-letni nogometaš celjskega prvoligaša Publikum, je doma iz Šmartnega ob Dreti. 
Letos že peto sezono zapored uspešno nastopa v dresu bivšega Kladivarja, njegova športna 
pot pa se je začela v tretjem razredu osnovne šole.
ALEŠ TURK: "Takrat sem igral v ekipi ŠD Lipa, ki je osvojila naslov občinskega prvaka. Potem sem "prestopil" v Elkroj, igral najprej v kadetski ekipi, 
nato nekaj v mladinski, nakar meje v člansko ekipo vključil tedanji trener Bojan Prašnikar. V sezonah od leta 1985 dalje seje na krmilu ekipe zvrstilo več 
trenerjev, pravih rezultatov pa ni bilo. Ob zaključku sezone 88/89 sem dobil ponudbi iz Šmartnega ob Paki in Kladivarja iz Celja. Odločil sem se za 
slednjega, ker je igral v I. ligi. Poleg mene sta v isti klub takrat odšla tudi Toni Grobelšek in Franci Hren, ki mi je s svojimi izkušnjami in nasveti ogromno 
pomagal v moji dosedanji nogometni karieri. Sezona 89/90 se je končala povprečno, v naslednji sezoni pa sem prvič nastopil za slovensko reprezentanco.
V Pliberku smo igrali s selekcijo avstrijske Koroške in zmagali 4:1, dosegel sem enega od zadetkov.
V sezoni 91/92 je klub prevzel nov sponzor - Publikum, katerega lastnik je Darko Klarič. Dotedanji trener Prašnikarje odšel, Božičevič in kasneje Benčina 
sta z našo ekipo dosegla uvrstitev v sredino lestvice. Sledila je doslej najuspešnejša sezona 92/93 s trenerjem 
Zavrlom. Uvrstili smo se v evropski pokal pokalnih zmagovalcev in bili v prvenstvu v samem vrhu.
Letošnjo sezono smo začeli z nastopom v PPZ, kjer smo gostili danski Odense. Po porazu doma 0:1 in remiju 0:0 
v gosteh smo nesrečno izpadli. Po uspešnem ... .......  .... .....,
jesenskem delu sezone, bili smo tretji, je ekipa 
zabredla v krizo, zamenjali so trenerja, realnih 
možnosti za uvrstitev v evropski pokal pa je vse 
manj."
Aleš Turk ni "golgeter", katere imajo gledalci najraje. 
V Elkroju je igral pretežno v vezni liniji, v Publikumu 
pa je desni bočni igralec. Njegova vloga na igrišču je 
povezana predvsem z obrambo, v napad se vključuje 
po desnem krilu. Sicer pa pravi, da je njegovo 
sodelovanje v napadalnih akcijah odvisno predvsem 
od tega, koliko mu to dovoljuje trener. Vsekakor pa 
število zadetkov ni merilo kvalitete njegove igre.
Ko'govori o načrtih za prihodnost, poudari, da ima 
veljavno pogodbo s klubom, da pa bi seveda razmislil 
o vsaki ugodnejši varianti, če bi se pokazala. Njegov 
cilj so poleg uspešne igre v prvenstvu tudi nastopi za 
državno reprezentanco, za katero je medtem igral še 
enkrat v Vevčah. Zaželimo mu, da bi se mu želje 
uresničile.
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OSEBNA
IZKAZNICA

Rojen: 15.7.1972 v Celju 
Naslov: Šmartno ob Dreti 86 
Višina: 172 cm 
Teža:65 kg
Izobrazba: elektrikar-elektronik 
Dekle: Barbara
Naj-hrana, pijača: lignji, Coca- 
cola
Drugi najljubši šport: mali 
nogomet
Naj-slovenski nogometaš:
Srečko Katanec
Naj-slov. nogometaš vseh 
časov: Branko Oblak 
Naj-tuji nogometaš: Lothar 
Mateus
Naj-tu ji nogom etaš vseh 
časov: Pele, Maradona, Platini 
Najljubši klub: Publikum, Milan

Aleš Turk v elementu



Lokostrelski klub Gornji Grad se je že večkrat 
doslej izkazal ne samo rezultatsko, ampak tudi 
kot dober organizator tekem. Tudi na nedavnem 
Fita star turnirju, katerega so se poleg tekmoval
cev iz osmih slovenskih klubov udeležili tudi 
člani državne reprezentance Peter Koprivnikar iz 
Maribora, Irena in Vlado Rosa iz Ankarana, Ivan 
Maradin iz Kamnika in predstavnica domačega 
kluba Simona Fale.
Kljub močnemu vetru, ki je tekmovalce spremljal in oviral skozi vso 
tekmo, tekmovalni rezultati niso pod pričakovanji. Po posameznih 
kategorijah so bili najboljši Peter Koprivnikar Maribor, Simona Fale 
Gornji Grad, Iztok Prelog Maribor, Daniela Flerin Kamnik, Marko Mlinar 
Gornji Grad, Osovniker Jana Gornji Grad, Sandi Sheika Kamnik, Jure 
Končar Kamnik, Tamara Sheika Kamnik, Samo Jarc Nova Gorica, 
Antonija Erjavšek Čatež, Martin Hrvatin Ilirska Bistrica in Tomaž Hrvatin 
prav tako iz Ilirske Bistrice.

Rezultati so seveda samo ena plat medalje, tiste, s katero smo se vsi 
skupaj, poklicani in nepoklicani, vedno ponašali. Vsled pomanjkanju 
denarja pa je vendarle nekoliko nelogično, da se morajo vrhunski 
tekmovalci in v isti osebi še organizatorji tekme (v našem primeru Gornji 
Grad) v dnevih pred tekmo in neposredno pred njo namesto z lastno 
pripravo in koncentracijo ukvarjati še s postavitvijo tekmovalnega 
poligona. Ob drugačni tehnični rešitvi v smislu nudenja pomoči ostalih 
krajevnih in še kakšnih faktorjev bi lahko bili rezultati naših lokostrelcev 
še odmevnejši. Po besedah predstavnikov krajevne skupnosti in športne

ŠD Mladost Rečica ob Savinji

Več kot uspešna teniška sekcija
V Zgornji Savinjski dolini je tenis našel svoj prvi pravi dom na Rečici ob Savinji. Bilo je leta 
1986, ko so nadušeni ljubitelji teniške igre pod okriljem športnega društva zgradili sodobno 
igrišče z vsemi pripadajočimi dodatki, kot so slačilnice, tuši, okrepčevalnica. Danes je teniška 
sekcija, ki jo vodi Toni Tiršek, najbolj množična in najbolj uspešna sekcija med vsemi.

Delo sekcije je razdeljeno na rekreacijski in tekmovalni del. V rekreacijskem delu poteka 
vadba oz. igranje skozi celo letno sezono. Rečička teniška sekcija vodi Zgornjesavinjsko 
rekreacijsko ligo, v njej igrata tudi dve njuni ekipi. Na domačem igrišču potekajo različni 
turnirji, letos bo, denimo, v sklopu prireditve Od lipa do prangerja na Rečici največji 
rekreacijski turnir KIM. Veliko se ukvarjajo tudi z osnovnošolsko mladino v obliki letne šole.Skozi celo sezono potekajo 

začetni in nadaljevalni tečaji 
tenisa za vse starostne 
kategorije. Tako šolo kot 
tečaje tenisa vodi Toni 
Tiršek.
Kar se tekmovalnega dela 
sekcije tiče, je treba najprej 
povedati, da ekipa Rečice 
že četrto leto tekmuje v tretji 
slovenski ligi in je vseskozi 
tik pod vrhom. Letos se je 
liga pričela 4. maja in v prvih 
dveh kolih je bila Rečica, kot 
smo poročali že v prejšnji 
številki, uspešna. V 3. kolu, 
21. maja, je sledila zmagaBlaž Weiss - najboljši igralec Rečice Pionirji tenisa na Rečici

zveze občine Mozirje je pomoč vrhunskemu športu v okviru danih 
možnosti zagotovljena. Bo pa potrebno vzeti v zakup, da so kvalitetni 
okvirji tekmovalcev in s tem vzporedno tudi potrebe prerasle dane 
možnosti, katere jim kot družba nudimo. Biti ponosen na njihove rezul
tate je lepo in prav, a žal premalo.

Tekst: Edi Mavrič, 
foto: Sašo Bernardi
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na domačem igrišču proti Litiji 5:0, dan kasneje pa je po 
ogorčenem boju in zelo lepih tekmah sledil poraz v gosteh 1:4 
proti lanskoletnemu drugoligašu Trbovlje. V petem kolu, ki se 
igra jutri, Rečica gosti ekipo Radovljice. Ob tem je treba pojasniti 
tudi to, da je slovenska teniška liga iz leta v leto močnejša, v 1. 
ligi je vedno več tujih tekmovalcev, zato se kvalitetni domači 
igralci selijo v drugo in tretjo ligo. Tovrstno ligaško tekmovanje 
je seveda zelo zahtevno. Trenirati je potrebno trikrat do štirikrat 
tedensko, kar pa je velik problem pozimi, saj so igrišča v 
dvoranah vsaj dvakrat dražja od odprtih. Tenisači Rečici, ki jih 
vodi in trenira Tone Tiršek, upajo, da bodo letos le zbrali dovolj 
sredstev za zimski trening, saj jim lani to ni uspelo. Njihov 
najboljši igralec Blaž Weiss trenira v ŠTK Velenje, kjer so pogoji 
boljši in možnost napredovanja večja.

Tekst: KF,foto: 
arhiv ŠD Mladost

Nogometna 
tradicija živi

Po letih nekakšne prisilne nogometne abstinence, ki 
je spletom okoliščin vladala na Ljubnem, se je igra z 
okroglim usnjem zopet vrnila v kraj ob Savinji. V 
krajevni ligi malega nogometa sodeluje devet ekip.
Zaradi kakovostnejšega nivoja lige lahko v vsaki ekipi igrajo po trije 
igralci iz drugih krajev. Organizator lige, Klub malega nogometa Ljubno, 
ima v svojih načrtih zapisano željo po sodelovanju v celjski podzvezni 
ligi. Vendar bo za kaj več kot golo vaško ligo potreben denar. Tega pa 
po besedah predsednika Kluba Uroša Bolka močno primanjkuje. Pa bi 
se moral poiskati, ta apel naslavljamo na odgovorne institucionarne 
funkcionarje, zakaj na Ljubnem ima nogomet domovinsko pravico, 
katero je potrebno ne samo vzdrževati na vaškem nivoju ampak ji 
omogočiti preboj izven okvirov sedanje še aktualne občine. Dokaz temu 
je nedavno prijateljsko srečanje med ekipami mozirske (tolkec liga) in 
ljubenske lige (horuk liga). Tradicionalno srečanje ima predvsem 
namen krepitev medsebojnega sodelovanja, zato je bil rezultat v 
drugem planu. Ljubenci se torej trudijo,na svoji strani imajo tudi športnih 
užitkov in sprostitve željnih gledalcev, kateri se ponovno številčno 
zbirajo in vzpodbujajo svoje ekipe. Upajmo samo, da se nogometna 
zgodovina (tista z negativnim predznakom) na Ljubnem ne bo ponovila.

Tekst: Edi Mavrič, 
foto: Sašo Bernardi

HIMALAJSKI 
DNEVNIK

Avgust Robnik - Rubi je doma iz Krnice pri 
Lučah. Z alpinizmom se ukvarja enajst let 
Opravil je preko 500 plezalnih vzponov v 
domačih in tujih gorah. Obiskal je francoske 
Alpe, trikrat znameniti Verdon v Provanci, bil 

je član odprav v ameriški park Yosemite (88’ in 90’), kjer je kot prvi 
Slovenec, v navezi z Dušanom Debelakom, preplezal smer z 
najvišjo tehnično oceno A5. Lansko leto pa se je udeležil slovenske 
himalajske odprave Kumbakarna 93’. Tričlanska odprava (v njej sta 
bila še Dušan Debelak in Tomaž Žerovnik) je poskušala splezati na 
še neosvojeni vrh Kumbakarna East (7468 m).

(nadaljevanje iz prejšnje številke)

Sin planin, Yamphudin 14.9.
Dežuje, čisto smo premočeni. Mlada družina nam odstopi ognjišče, kjer 
se posušimo. Skuhajo nam čaj. Brez pretirane ustrežljivosti, brez besed, 
njihove oči povedo vse. Srkam čaj in toplo mi je, pa ne samo od čaja. Toplo 
mi je pri srcu ob teh ljudeh.
Poiščemo devet novih nosačev, ki zamenjajo najbolj utrujene, višine 
nevajene iz Gopetarja. Ponosni so, samozavestni, brez zadrege in 
ponižnosti. Pravi hribovci. V oči mi pade kuštrav suhec. Roke in noge ima 
drobne kot dojenček, obraz pa izdaja veliko energijo in avtoriteto. Že na 
začetku etape jo pobriše naprej kot zajec. Kljub trideset kilogramom na 
hrbtu, hitro, na drobno stopica in spretno skače s kamna na kamen. Ime 
mu je Gore Lama. Kasneje postaneva prijatelja. Ob večerih ob ognju mu 
pade z obraza strogost. Postane hudomušen in šaljiv.

Vonj po gorah, pa tudi po česnu, Tseram 17.sept.
Hodim ob ledeniški reki. Džungla in pijavke so za nami. Skozi redko 
drevje, rušje in skale, ki jih je bogvekdaj odložil ledenik, se nam že kažejo 
beli vrhovi. Star pastir nam v skromenm stanu ob poti postreže s čajem. 
Takšnim pravim tibetanskim, s soljo namesto sladkorja in jakovim 
mlekom. Začnejo se prvi glavoboli zaradi višine. Tablete proti višinski 
bolezni kmalu poidejo. Nadomestimo jih kar s česnom. Vonj po tej žlahtni 
rastlini spremlja našo karavano zadnje dni pohoda proti baznemu taboru.

Kakor si boš postlal... bazni tabor, 20. sept.
Dva dni hodimo po ledeniku Yalung, ko se nosači ustavijo in nočejo dalje. 
Trdijo, da je tu mesto, kjer navadno stoji bazni tabor. Ne preostane nam 
drugega, kot da se sprijaznimo s tem, čeprav sumimo, da je  prostor za 
bazni tabor nekoliko višje na ledeniku. Nosači se vrnejo v dolino, Gore 
Lama in še trije nosači, pa nam spravijo tovore še uro hoda naprej, kjer 
smo našli primeren prostor, kjer bomo živeli kakše'n mesec dni. Pemba 
in kuhar Žur začneta kuhati večerjo, mi pa izravnavamo teren za pos
tavitev šotorov. Precej hitro se utrudimo in začnemo na hitro dihati. 
Prekladanje kamenja na višini 5000 metrov pač ni najlažje opravilo. Po 
treh urah dela, stoji šotor-kuhinja. Ostale šotore bomo postavili jutri. 
Danes smo preutrujeni. Tiho opazujemo Kančendzengo (8586 m) v 
večernem soncu in s pogledom nanjo zaspimo.

Širne, bele planjave, 29. sept.
Sedimo pod zahodno steno Kabruja IV (7453 m). To razmeroma položno steno 
smo izbrali za aklimatizacijsko turo. Ura je devet zvečer. Danes je bil po desetih 
dneh sneženja prvi lep dan, zdaj pa spet na drobno sneži. Čez goro se podijo 
megle, veter nosi droben sneg, včasih pa vso pogorje nad ledenikom Yalung 
razsvetli polna luna. Takrat je pokrajina veličastna, grozljiva, spokojna, vse 
obenem. Človek dobi občutek, da je na nekem drugem planetu. Sneži vse 
močneje, luna pa se kar potuhne v megli. Prekinemo tiho ždenje na nahrbtnikih 
in se vrnemo v šotor, dvesto metrov nižje.
Zbudimo se ob enih ponoči. Ne sneži več, luna je lepo okrogla, svetlo je kot 
podnevi. Skuhamo si juho, nato pa zagrizemo v strmino. Sneg se podira, 
izmenjujemo se v gaženju, pri napredovanju pa nam nagajajo številne 
ledeniške razpoke. Kljub vsemu pa v devetih urah prehodimo tisoč višinskih 
metrov, opoldne že stoji šotor na višini 6400 m.

(se nadaljuje)

Piše: Avgust Robnik



PREJELI SMO

OBVESTILO BRALCEM
Z začetkom veljave novega zakona o javnih glasilih (23. aprila 1994) uredništva ne zavezujejo 
več določila starega zakona o javnem obveščanju iz leta 1986. To pomeni, da si uredništvo 
poslej pridržuje vso pravico do njihove objave ali neobjave, do krajšanja, povzemanja ali delnega 
objavljanja, v skladu s svojo uredniško politiko in prostorskimi možnostmi. Izjema so odgovori in 
popravki objavljenih informacij, ki bi lahko prizadeli posameznikovo pravicom ali interes, kot to 
določa novi zakon v tretjem poglavju. Zaradi želje uredništva, da čim večjemu številu bralcev 
omogoči povedati svoje mnenje, in zaradi prostorske omejenosti, opozarjamo, da bomo dosled
no spoštovali omejitev na največ 30 tipkanih vrstic v rubriki "Pisma bralcev" in največ 60 tipkanih 
vrstic v rubriki "Prejeli smo", daljše prispevke pa bomo bodisi zavrnili bodisi skrajšali po lastni 
presoji. Vsi prispevki morajo biti opremljeni s polnim imenom in naslovom (tudi v primeru institucij, 
strank, društev, organizacij ipd.), po možnosti tudi telefonsko številko, s katero je mogoče 
preveriti avtentičnost avtorja, in originalno podpisani.

Pojasnilo
V SN št. 9 z dne 6. maja 94 je g. Zamernik M. iz Podvolovljeka - Luče postavil vprašanje, ki se je glasilo: "Kje se 
porabi denar, ki se iz proračuna nameni za ZZB NOV?"
V želji, da bi bralci SN bili seznanjeni z dejavnostjo borčevske organizacije v občini Mozirje, posredujemo naslednje 
pojasnilo.
1. V organizacijo Združenje borcev narodnoosvobodilnega boja - v mozirski občini je po stanju 1.1.1994 včlanjenih 
še vedno 929 članov in članic. Zaenkrat še v vsaki KS na našem občinskem območju obstoji Krajevna organizacija 
ZB NOB. V organizacijo so včlanjeni bivši borci partizanskih brigad in odredov NOV., aktivisti Osvobodilne fronte 
slovenskega naroda iz obdobja 1941 - 1945, taboriščniki koncentracijskih taborišč, ukradeni otroci -taboriščniki, 
nasilno izseljene osebe v letih 1941 -1945 ter tisti občani, ki so v letih 1941 do 1945 sodelovali in aktivno podpirali 
narodnoosvobodilni boj slovenskega naroda. V naših vrstah žal ni tistih, ki so v letih 1941 -1945 kot borci, talci ali 
taboriščniki koncentracijskih taborišč, darovali na oltar domovine - najdražje kar so imeli - svoja mlada življenja.
2. Četudi je g. Zamernik delegat Skupščine občine Mozirje, mu poimenskega seznama naših članov ne bomo 
pošiljali, ker za takšno zahtevo nima nobenega pooblastila od katerekoli državne institucije. Vsaka krajevna 
organizacija ZB in občinski odbor ZB imamo sezname svojih članov in smo jih pripravljeni dati na vpogled organom 
države, ki so po veljavni zakonodaji zato pooblaščeni. Prepričani pa smo, dag. Zamernik takšnega pooblastila še 
nima.
3. Sedaj še kratek odgovor - za kaj se porabi denar, ki se iz proračuna nameni ZZB NOB?
za: plačilo stroškov najemnine, kurjave, elektrike za pisarniški prostor v "Domu Partizan" Mozirje, 
za: plačilo stroškov PTT storitev, pisarniškega materiala in stroški zavarovanja, časopisov ter drugi manjši stroški. 
Za izplačilo honorarja in predpisanih prispevkov za vodenje finančnih in administrativnih poslov občinske or
ganizacije ter nagrade predsednika IO ZB, ki znaša mesečno 6.000 SIT.
Za izplačilo potnih stroškov članom obč. odbora na seje, katere skliče obč. odbor.
Za plačilo stroškov prevoza članom, ki se udeležijo spominskih dnevov (Šlandrove brigade v Tuhinju, srečanje 
borcev na Čreti, 50 letnice organizacije AFŽ v Dobrniču na Dolenjskem).
Za delno plačilo stroškov prikolice v Podčetrtku, kjer omogočimo vsako leto 50 do 60 članom enotedensko 
zdravljenje v zdraviliščuAT. Tudi naša organizacija je dolžna vsako leto dostaviti zaključni račun SDK službi tako 
kot druge organizacije. Če koga zanimajo ti podatki, naj se oglasi pri njih.
4. Zadeva glede Turističnega društva Rečica ob Savinji nam ni znana. Odgovor na to vprašanje je poslala KO ZB 
Rečica. Nam je znano samo to, da ima patronat nad spomenikom v Rečici delovna organizacija “ELKROJ" Mozirje, 
ki vzorno skrbi za njegovo vzdrževanje, za kar se jim tudi ob tej priložnosti iskreno zahvaljujemo.
5. Še odgovor glede članarine. V letošnjem letu so plačali člani po 300 SIT letne članarine, ki v celoti ostane za 
kritje potreb KO ZB. Še kratko o vzdrževanju spomenikov: Spomeniki iz NOB se po veljavni zakonodaji smatrajo 
kot kulturni spomeniki in je za njihovo ohranjanje odgovorna družbenopolitična skupnost Republika - občina v 
sodelovanju z Zavodom za spomeniško varstvo. Resnica pa je, daje bilo doslej žal malo narejenega.

Za obč. odbor ZB NOB Mozirje 
Edi Herman

..k r o n Ìk a *

V 10. št. SN je bila prometna nezgoda, ki se 
je zgodila 5.5.94 v Nazarjah, napačno 
opisana. Dejansko je bilo takole: Tega dne je 
ob 5.55 uri Bogomir Z. (30) iz Podvolovljeka 
vozil osebni avto z Ljubnega ob Savinji proti 
Mozirju. V Nazarjah je z Obrtniške ulice na 
regionalno cesto z osebnim avtomobilom 
zapeljal Alojz M. (43) iz Žlabora. Bogomir Z. se 
mu je umikal v levo in trčil v nasproti vozeči 
osebni avto, ki ga je vozil Karel č . (46) iz 
Mozirja. Nastala je materialna škoda.

18.5.94 je ob 14.25 uri Florjan N. (46) iz 
Mozirja z zračno puško obstrelil mačko last 
Jožice Z. (35) iz Mozirja. Policisti so mu med 
postopkom puško zasegli.

22.5.94 je ob 18.05 uri Franc P. (25) iz 
Podveže vozil motorno kolo v tem naselju. 
Zaradi neprimerne hitrosti glede na stanje 
vozišča je izgubil oblast nad vozilom, zapeljal 
na bankino in trčil v kovinsko ograjo. Pri tem je 
dobil hude telesne poškodbe.

23.5.94 je ob 18.50 uri v Podolševi v vinjenem 
stanju kršil javni red in mir Stanko K. (42) iz 
Podolševe. Ker so pričakovali, da bo s 
početjem nadaljeval, so ga policisti odpeljali v 
prostore za pridržanje do iztreznitve.

24.5.94 so bili ob 23.50 uri na policijski postaji 
obveščeni, da sta Matjaž R. (23) in Rudi K. 
(28), oba iz Gornjega Grada, v Radmirju 
grozila Andreju K. (24) iz Radmirja in hotela z 
njim fizično obračunati. Spor se je nadaljeval 
dan kasneje ob 12. uri, ko je Andrej K. v 
Gornjem Gradu obiskal Matjaža R. in ga 
fizično napadel.

26.5.94 je neznanec okrog 6.30 ure v okno 
stanovanjske hiše na Pobrežju last Vilija P. 
(31), izstrelil dva malokalibrska naboja in 
povzročil materialno škodo.

28.5.94 so ob 19.20 uri policisti prejeli obves
tilo , da je bil v Bočni v Potoku najden 
utopljenec Anton Z. (83) iz Bočne.

28.5.94 so ob 22.40 v gostilni Majerhold v 
Šentjanžu razgrajali in razbijali Vojko P. (31) iz 
Mozirja, Bernard F. (32) iz Mozirja in Janez N. 
(17) iz Juvanja.

28.5.94 sta se ob 23. uri doma na Prihovi 
sprla in nato fizično obračunavala brata 
Nedeljko (32) in Josip J.(26).

Spet v svojem domu
Društvo za varstvo in vzgojo ptic "KALIN" Mozirje je spet v svojem domu v Sa v. gaju. Minilo je skoraj dve leti in pol 
od nasilnega odvzema našega doma, da smo ga dobili nazaj. To so bile velike muke in težave te ljudi prepričati, 
da so napravili veliko napako, ker se niso prvo prepričali o obstoju društva. Zaman je Stane Podsedenšek za pusta 
prosil ljudi, da naj jim pomagajo, da jih mi ne preženemo iz našega doma, pa se je po dolgem le izkazala pravica 
in smo spet na svojem. Mislim, da je to bila velika šola takratnemu vodstvu KS, vodstvu za urejanje Sav. gaja in 
Pustu Mozirskem, da s silo in nepoštenostjo se ne pride daleč. Društvo obstaja in deluje že 17 let, čeprav ne tako 
številčno, kot je pred leti. Vse, kar bomo uredili v domu in okrog njega, bomo financirali iz svojih žepov, čeprav 
kakšne pomoči od drugod ne pričakujemo. Poslali smo 36 prošenj za pomoč za nakup hrane za ptice pa se ni 
odzval nihče, tudi z enim tolarjem ne, razen Zagožna iz Ljubije z 1000 tolarji, to je bilo vse, kar smo dobili. Z takim 
odnosom pokažemo, kako malo nam je mar za naše okolje in ptice, ki so ogrožene. Mogoče se bomo zavedali 
takrat, ko bo že prepozno.
Lep ptičarski pozdrav!

29.5.94 je ob 01. uri na Ljubnem ob Savinji 
razgrajal in vpil Robert S. (17) iz Ljubnega. 
Tudi njega so zaradi suma, da bo s početjem 
počel, odpeljali v prostore za pridržanje do 
iztreznitve.

29.5.94 je ob 23.30 uri Roman R. (19) iz 
Strmca vozil osebni avto v Logarski dolini. Ker 
hitrosti vožnje ni prilagodil vozišču je zapeljal 
v obcestni jarek. Pri tem je na vozilu nastala 
materialna škoda, voznik in sopotniki Boris Z. 
(18), David K. (17)in Jurij K. (18), vsi iz Strmca, 
pa so se lahko telesno poškodovali.

Društvo KALIN Mozirje 
Srečo Gostečnik



OGLASI

/ O  ljubljanska banka
Splošna banka Velenje d.d. 
Velenje

PREGLED OBRESTNIH MER ZA TOLARSKO VARČEVANJE OBČANOV 
Ljubljanska banka Splošna banka Velenje d.d. od 1. JUNIJA 1994 
dalje obrestuje tolarska sredstva občanov z naslednjimi obrestnimi 
merami:

letne 
obrestne 
mere v %

mesečne 
obrestne 
mere v %

Tekoči računi občanov 6,90 0,55
Žiro računi 6,26 0,50
Hranilne vloge na vpogled 6,26 0,50
Varčevalna knjižica 12,87 1,00
Hranilne vloge, vezane nad 12 mesecev 27,54 2,02
Hranilne vloge, vezane nad 24 mesecev 28,67 2,09
Hranilne vloge, vezane nad 36 mesecev 29,80 2,17
Depoziti, vezani od 10 do 30 dni 9,52 0,75
Depoziti, vezani od 31 do 90 dni 
- depoziti do 50.000,00 SIT 19,64 1,48
- depoziti od 50.001,00 SIT do 100.000,00 SIT 21,90 1,64
-depoziti nad 100.001,00 SIT 24,16 1,79
Depoziti, vezani nad 3 mesece 
- depoziti do 50.000,00 SIT 23,03 1,72
- depoziti od 50.001,00 SIT do 100.000,00 SIT 25,29 1,87
- depoziti nad 100.001,00 SIT 26,41 1,94
Depoziti, vezani nad 6 mesecev 26,41 1,94
Depoziti, vezani nad 12 mesecev 27,54 2,02
Depoziti z valutno klavzulo 
od 30.000,00 SIT naprej 
- za čas od 31 do 90 dni 10,00
- za čas od 91 do 180 dni 11,00
Dovoljena prekoračitev stanja na TR 34,31 2,45
Nedovoljena prekoračitev stanja na TR 58,02 3,83

OPTIKA
MATEJA LIKEB 

Ob Trnavi 1, Mozirje 
Tel.:832-240

NUDIMO VAM:
- domače in uvožene korekcijske okvirje
- veliko izbiro kvalitetnih zaščitnih sončnih očal
- očala za zaščito pri delu
- popravila očal
- vrvice, etuije, krpice za očala
- tekočine za kontaktne leče (AOSEPT, LENSAN)
- povečevalna stekla
OČALA LAHKO DOBITE TUDI NA RECEPT.
Poleg navadnih belih stekel:
- bifokal in multifukal
- fotosenzibilna stekla
- lahka CR stekla
VSE VRSTE STORITEV OPRAVLJAMO HITRO 
IN KVALITETNO.

Za vas poslujemo vsak dan: 
dopoldan od 9.00 do 12.00, 
popoldan od 13.00 do 18.00, 
v soboto od 9.00 do 12.00.

ANUBIS
P O G R E B N E  S T O R IT V E

■! Ob boleči izgubi bližnjega nudimo po konkurenčnih cenah: j; 
■I - prevoz z avtofurgonom (vključno na upepelitev) i;
;! - dekoracijo sobe, postavitev odra na domu ;!
ij - izkop grobnih jam j!
I; - postavitev žarnih niš |>
!| - ureditev kompletne dokumentacije I;
ji - odštejemo pogrebnino v višini 56.600 SIT !;
■I Štiglic Joliča ij
Ji Radmirje 10, |l
J' 63333 Ljubno ob Savinji ji
!; Tel. 0631841-029 j j

Kobacaj plenice 749,00 Persil 849,00
Pampers plenice 1599,00 Weisser Riese 699,00
Toaletni papir 10/1 169,00 Oscar 449,00
Vložki All Ways 582,00 Mehčalec 4/1 319,00
Olje 169,00 Det za pos. 4/1299,00
Sladkor 50/1 89,00 Jeruzalemčan 259,00
Moka T 500 25/1 44,90 Cviček 155,00
Moka T 850 25/1 37,90 Namizno 119,00
Majice 295,00 Sirup 1/1 199,00
Nogavice 5 parov 490,00 Pivo1# 1.639,00
Krožniki 1 kom 199,00 Šum 1,5 79,90
Kozarci 6 kom 368,00 Samokolnice 3535,00

PRIPELJEMO TUDI NA VAŠ DOM

Prodajamo kruh pekarne Brglez Vransko 
Tel. 841-512
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OGLASI

i
SAVINJSKA trgovsko družba d.o.o. Žalec

ROLERJI, ROLERJI, ROLERJI
DODATNA OPREMA DODATNA OPREMA

Cene rolerjev so akcijske, gibljejo pa se od 
6.773,00 do 9.678,00 SIT!
V naši ponudbi je tudi precej dodatne opreme, 
od rokavic, ščitnikov, čelad itd..

Omogočamo vam nakup na 5 čekov brez obresti!

Zaloga je omejena, akcijske cene pa veljajo le 
dokler je zaloga!

Nakup je mogoč v prodajalnah 
SM SAVINJSKE TRGOVSKE DRUŽBE ŽALEC

DODATNE INFORMACIJE:
BI. Savinjka Žalec tel. 711-307 
BI. Polzela tel. 721-251 
Gaj Mozirje tel. 832-826 
Tehnična Žalec tel. 713-124

BI. Šempeter tel. 701-185 
Bl.Prebold tel. 723-611 

. Dom Vransko tel. 725-028 
Sport Shop tel. 715-184
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A  MARKETING d.o.o. !
63311 Polzela 38 *

VJIUI Tel. & Fax.: 063/721-052 j
v

s u z u k i  ;
I z j e m n o  u g o d n i  k r e d i t i  - s t a r o  za novo  ;
SWIFT 1,0 GL cena za got....................................  18.228 DEM ;
k r e d i t - _______ polog 5.765 DEM - obrok 48 x 374 DEM J
SWIFT 1,3 GL cena za got....................................  19.804 DEM ;
k r e d i t - _______ polog 6.253 DEM - obrok 48 x 402 DEM «
SAMURAI LX cena za got..................................... 24.643 DEM ;
k r e d i t - _______ polog 7.778 DEM - obrok 48 x 513 DEM '
VITARA VX cena za got........................................  34.568 DEM I
k r e d i t - _____polog 10.916 DE M -obrok48x719 DEM S

SUBARU :
VIVIO GLI 4WD ................................................. . 17.980 DEM l
JUSTY J12 4WD .............  ..........................  22.650 DEM '
LEGACY RANGER DL 4WD .............................  36.000 DEM »
NA ZALOGI NOVI MODELI LEGACY. J
MOŽNOST KREDITA NA 48 MESECEV. !

FIAT ;
CINQUECENTO 900 i.e. C A T .............................  13.540 DEM J
PANDA i.e. CLX CAT 93 ....................................  12.220 DEM 1
UNO 1,0 i.e. CAT ................................................. 14.490 DEM S
TIPO 1,4 i.e. S CAT 94 .......................................  21.300 DEM ;
TEMPRA 2,0 i.e. SX CAT 93 .............................  23.600 DEM ;

MOŽNOST NAKUPA VOZIL DAIHATSU, ALFA :
ROMEO, PEUGEOT, LADA SAMARA, MOTORJEV ; 

KAWASAKI. AVTO AKUSTIKA BLAUPUNKT. :
AVTO ALARMI GT. ALU PLATIŠČA. SONČNE ; 

STREHE FARMONT. MOBITEL. jj8S*»8»£»SSft»XSÖ&l8ißS9l8a£B8SftB8SftB8aft»8»ft88SSB8aSB8«öB8S
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STEBLOVNIK IVAN

Parižlje 11 /c, 63314 Braslovče 
tel&fax: 063/ 721-667, 063/ 721-043

- pogrebna služba 
- cvetličarna

- izdelava vencev in ostalih 
aranžmajev ter dostava na dom 

- ureditev dokumentov

- CENA KLASIČNEGA POGREBA 
Z OSNOVNO OPREMO (KO ODŠTEJEMO 
POGREBNINO) MANJ KOT 30.000,00 SIT

- PREVOZ DO 50 KM ZASTONJ
- RAČUN LAHKO PLAČATE V 

ŠTIRIH OBROKIH BREZ OBRESTI

POSLUJEMO 24 UR NA DAN

Z A H V A L A

JECAS ROJSTVA 
IN JE ČAS SMRTI!

ZAHVALA
Ob boleči izgubi našega dragega 

očeta in starega očeta

FRANCA 
ŽAGARJA

(upokojeni tesar iz Lok pri Mozirju)
se najlepše zahvaljujemo vsem, ki ste nam v teh dneh stali ob 
strani in nam pomagali.
Hvala doktor Fürstovi in gospodični Resnikovi za nesebično 
pomoč. Hvala pevcem in gospodu kaplanu za opravljen obred. 
Hvala vsem, ki ste ga pospremili na poti k večnemu počitku, mu 
darovali cvetje in sveče.

Vsi njegovi



..........  K1| OGLASI

MLINAR JOŽE s.p.
Šentjanž 40 

Rečica ob Savinji 
Tel. 841-255

- Prevozniške storitve z gradbeno mehanizacijo.
- Sejan gram oz vodni, primeren za vsako 
betonažo, dostava na dom

U G O D N O !

E p ro S
ELEKTRO-TRGOVINA-MONTAZA 

Rakovlje 16, BRASLOVČE 
Tel. 0609/612-649

ZA VAS PRI NAS
Vam po najugodnejših cenah 
nudimo
* ELEKTRO MATERIAL
* VELIKO IZBIRO SVETIL
* MALE GOSPOD. APARATE 
Del naše bogate ponudbe
* kabel PPR 3 x 1,5 41,80 SIT/m
* mavec 59,00 SIT/kg
* vtičnica motarska
4 X 32 A 977,00 SIT
* vtikač motarski 4 x 32 A 628,00 SIT
* likalna miza 2.095,00 SIT

Z D A J JE  N A J U G O D N E J Š I Č A S  Z A  
N A K U P  P R I N A S!

O B IŠ Č IT E  N A S  IN  S E  P R E P R IČ A J T E .

SERVIS N
HLADILNIKOV IN  ZAMRZOVALNIKOV 

VSEH VRST
ČE VAM SKRINJA TOČI, LEDENI, MENJAMO 
IZOLACIJO.
V ČASU POPRAVILA ZAMRZOVALNIKA GA 
NADOMESTIMO Z DRUGIM.

SERVIS VRŠIMO HITRO IN STROKOVNO PO 
KONKURENČNIH CENAH 

SE PRIPOROČA
TERGLAV M ILAN POLZELA 137/A 
TEL. EAX 063-720-406

Cenjene stranke obveščam, da s 1.6. 
prične frizerski salon obratovati NON
STOP od 8 . - 1 9 .  ure vsak dan in ob 
sobotah od 8. -12.30 ure. Tel.: 831-648. 
Ž E N S K O  I N M O Š K O

FRIZERSTVO
N a trgu  2 7 , M o z ir je

SE PRIPOROČAM!
Bojana ŠKRUBA

RUMENILO

( f a t k  U

Z velikim začudenjem je odjeknila vest, da nedeljski 
referendum ni uspel niti v Mozirju niti na Rečici niti na 
Ljubnem. Gre namreč za kraje z bogato zgodovino (njihove 
cenjene grbe poleg gornjegrajskega nosi tudi naslovnica 
našega časnika), katerih predstavniki so često opozarjali 
nanjo, kar naj bi bilo že samo po sebi dovolj močan argu
ment za lastno občino. A glej ga, zlomka, ljudje v teh krajih 
ne mislijo natanko tako. In da bi bila ironija še večja, je 
referendum uspel v območju, kjer naj bi nastala "nova" 
občina - v Nazarjah namreč. Zlobni jeziki pravijo, da so ji 
minimalno večino glasov "ZA" zagotovili prav sedanji 
Mozirjani (Dobrovlje) in Rečičani (Prihova). A kar je, je. 
Tako kot v starih, "dobrih" časih bodo na koncu o usodi 
nas, državljanov, odločali v beli prestolnici.

Izid referenduma na Prihovi je dodobra postavil na glavo 
osnutek odloka o delitvi tega naselja izpod peresa matične 
krajevne skupnosti. Š tevilčno razm erje je bilo tokrat 
namreč precej drugačno od omenjenega osnutka, ki ga je 
na zadnji seji premleval izvršni svet. To seveda opravičuje 
izražene dvome v začrtano mejo, pri kateri je  bilo zanimivo 
opazovati predvsem to, kako naj bi s spretnim vijuganjem 
v novo občino Rečica (ki pa je sodeč po referendumu ne 
bo?) vsi gospodarski subjekti ob levem bregu Savinje 
"padli" znotraj njenih meja. Je bil tokrat let previsok?

Kako zelo "solidarni" so zgornjesavinjski obrtniki in podjet
niki drug do drugega in med seboj, so znova dokazali ob 
in brez okrogle mize o zamudnih obrestih. V nazarski 
dvorani se jih je glede na njihovo število namreč zbralo 
bolj malo, celo vsi tisti niso prišlf, ki jim prav iz tega razloga 
teče voda v grlo. č e  ne bi bilo gostov iz območnih zbornic 
širom Slovenije, bi morala vodite ljica razprave prositi 
udeležence, naj govorijo tišje, ker bi sicer v dvorani preveč 
odmevalo...

: l.



ZA RAZVEDRILO

N A G R A D N A  K R I Ž A N K A

BIVŠI
SOVJETSKI
DIKTATOR

SEVERNO
AMERIŠKI

JELEN

GLAVNO
MESTO

ARM ENIJE

ANGLEŠKI 
PEVEC 
C BILLY)

LEPOTNA
RASTLINA

H R IE

[jr
POKUŠE-
VALKA

V IN

NOV 
ODSTAVEK

TR ŽAŠKA
PESNICA

(M A R IJ A )

ČEDOMIR
OSTOJIČ

msas

Krr
UBIJALEC

ŠPANIJA

FIATOV
AVTO

VO D N A 
PR EG RADA 

IZ KOLOV

w... -5AVA 
Z A  KRM O

R IBA SLENO- 
LUSKAVKA

OSEBA IZ R O M A N A  
POD SVOBODNIM  

SONCEM

OKRASNA
PTICA
TONE „  

ANDERLIČ

v VODILNI 
ŠKOFDE2ELE
SMUČARSKI 

KLUB

1

M RAČ N E 
BOGINJE V  

GR. MITOLOG.
TIPKOVNICA

ESEJIST
KERMAUNER

JUŽNO A M . 
DREVO

GOROVJE 
V  RUSIJI

EGIPČ BOG 
ROKODELCEV

E S T A K A D A  : V o d n a  p re g ra d a  iz k o lo v ; 
M l J O T  : T r ž a š k a  p e s n ic a  (M a rija ) ;

LATINSKO 
IM E ZA 
JANEŽ

NASAD 
O B H IŠ I

PRIZNANJE 
ZA 1. MESTO

IM E
SLOVENSKE

PESNICE
N Q V Y

PESNIK
FRITZ

INDIJSKI 
FIZIK „

NOBELOVEC!

POTOVALNI
NAČRT

VODNIK

OTOČJE V 
EGEJSKEM 

M O R JU

JE Č A ,
ZAPOR

IGRALKA
G ARDNER

STAR
G ER M AN

R E Š IT E V  
K R IŽA N K E  
IZ  1 0 .  
Š TE VILK E :

šasija, 
anorak, 
raketa, 
E m ona, 
sren, lega, 
Kitajka, jak, 
katedrala, 
nn, Palm e, 
Ita, E ,
Alain Prost, 
Cl, reta, trs, 
sijaj, 
A n d ra ž , 
talec,
ELAS,
ENI,
A braham ,
tkalec,
Kano,
A asen ,
Dante.

I T IN E R A R  : Priro Cnik  z a  p o to v a n je , v o d n ik } 
R A M A N  : Indijski fizik (C h a n d ra s e k h a ra  V e n k a t a ] .

IMEIN PRIIMEK:
NASLOV:

OBVESTILO REŠEVALCEM:
Med pravočasno prispelimi pravilnimi rešitvami iz 10. 

številke smo izžrebali naslednje dobitnike:
1. nagrada (blago po izbiri v vrednosti 5.000 SIT):
Stanko Štiglic, Savinjska cesta 2, Mozirje;
2. nagrada (blago po izbiri v vrednosti 3.500 SIT):
Alojz Korenjak, Poljane 29, Rečica ob Savinji;
3. nagrada (blago po izbiri v vrednosti 2.000 SIT):
Špela Orešnik, Solčava 30/a.

Nagrade koristijo dobitniki osebno v slaščičarni in trgovini MIŠ MAŠ Pri Tatjani v Mozirju. 
Čestitamo!
Križanko s kuponom iz 11. številke vložite v kuverto in jo do ponedeljka, 13. junija 1994, 
pošljite na naslov: EPSI d.o.o. Savinjska cesta 4, Nazarje s pripisom "nagradna 
križanka". Med pravočasno prispelimi pravilnimi rešitvami bomo izžrebali tri nagrade, ki 
jih je prispevalo Steklarstvo Budna z Ljubnega ob Savinji:
1. nagrada: blago ali storitev po izbiri v vrednosti 5.000 SIT,
2. nagrada: blago ali storitev po izbiri v vrednosti 3.500 SIT,
3. nagrada: blago ali storitev po izbiri v vrednosti 2.000 SIT.

Nagrada
zvestemu
naročniku

Za zvestobo Savinjskim 
novicam, je žreb tokrat namenil 

nagrado v znesku 
3.500,00 SIT

Milanu
Carju

iz Praprotnikove ul. 22,Mozirje.
Nagrajenec koristi nagrado v 
navedenem znesku v obliki 
blaga ali storitve po izbiri iz 

ponudbe Steklarstva Budna z 
Ljubnega ob Savinji.

Čestitamo!



POSLOVNI PROSTOR
Oddam v najem lepo urejen poslovni prostor za intelektualne 
storitve z računalnikom in ostalo potrebno opremo. Plačilo po 
dogovoru oz. protiusluge vodenje knjigovodskih listin. Tel.: 845- 
191.

TRGOVINA IN SERVIS ZAGOŽEN
Šivalni stroji, gasilni aparati, plinske naprave. Zagožen, Ljubija 
121, tel. 831-109.

ANTENE
Ste slabe volje zaradi slabe slike na vašem TV sprejemniku? 
Antenske instalacije, meritve in montaža ter RTV servis na 
vašem domu! Prašnikar, tel. 845-194.

PROTIVLOMNE KLJUČAVNICE
Izdelujemo in montiramo dodatne protivlomne ključavnice. 
Sedušak Nande, Kolovrat 1, Ljubno ob Savinji.

UČENJE SYNTHESIZERJA
V času počitnic - junij, julij, avgust - vas naučim igranja na 
sythesizer. Lahko po posluhu ali po notah. Starost ni pogojena. 
Po žejji na vašem ali mojem domu z vašim ali mojim instrumen
tom. Ce vas zanima, se oglasite na naslov: Pošta Mozirje, p.p. 
49, 63330 Mozirje.

RTV SERVIS
Hitro in kvalitetno popravljam vse vrste TV sprejemnikov, radioa- 
paratov in satelitskih anten. Purnat, tel. 843-424.

PRODAJA
Prodaja avto delov VW, AUDI program. Šlandrov trg 23, Žalec. 
Tel. 063/713-250.

PREPARIRANJE
Strokovno prepariram vse vrste živali; OVEN d.o.o. Mozirje, 
Andrej Lednik, Podvrh št. 20, tel. 832-743.

"TADI" Tajnšek Diana 
, ,  Gornji Grad, Tlaka 32
V a m  n u d i:  tel.:843-633

- rezervne dele Zastava, Golf, Lada, FM, mot. žage 
Husqvarna
- olja za osebna vozila, kmet. mehanizacijo, mot. žage
- dodatni asortiman
ZELO UGODNE CENE AKUMULATORJEV TOPLA!
Pri nakupu nad 6.000 SIT možnost plačila na 2 čeka. Pri 
gotovinskem plačilu nad 5.000 SIT 5% popusta, nad 
10.000 SIT 10% popusta.

Del. čas: 8.00 -15.00, sobota 8.00-12.00.

831-957

TRGOVINA



ODD
GOSTINSTVO d o o

NAZARJE, Lesarska 10

^ w +# v y

UGODNA PONUDBA 
GOSTINSKIH STORITEV
- malice in kosila
- jedi po naročilu
- poročna in druga slavja

PODJETJE S TRGOVINO 
INSTALACIJE IN STORITVE CIZEJd.o.o.

Parizlje 1, Braslovče, tel: 063 721-081

vam nudi m aterial za centralno  
ogrevanje in vodovod.

Na zalogi imamo

- peči na olje proizvajalca Sime - Italija in KIV Vransko,
- gorilce,
- cisterne,
- radiatorje,
- material za bakreno instalacijo,
- vodovodne armature Armai Maribor po zelo ugodnih cenah,
- keramične komplete za kopalnice iz uvoza - vseh barv,
- Kolpasan program,
- in ves pripadajoči material za izvedbo instalacij.

Na zalogi imamo črpalke vseh vrst ter pribor za 
zalivanje.
Nudimo vam tudi montažo!
V toplih dneh so nepogrešljive vrtne sedežne PVC 
garniture, ki jih lahko dobite tudi pri nas!
Nudimo vam možnost plač ila v več obrokih ali 
popust 5 -10%  za gotovinsko plačilo!

Zahvaljujem o se vam za zaupanje in 
se priporočamo.

POGREBNA SLUŽBA
STRAHOVNIK d.o.o.

- ‘Pogrebna oprema
- Dogrebne s to r itv e

- U re d ite v  p o ko p a liš č
- D obava  sp o m e n ite v

- ‘D obava  cvetja
Odštejemo p  opre bn ino  v  v re d no s ti 

56.600 S ID .

Vrečerjeva 2, 63310 Žalec, Tel: 
063/712-261, 714-686 

Mobitel: (0609) 615-427
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Celje - skladišče 

D -Per
7/1994
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PODJETJE TRGOVINE, TURIZMA IN PROIZVODNJE p.o. MOZIRJE

DN€VI U G O D N I H  N A K U P O V  
od 1 Ì .06. do 09.07.1994 

h noš ih poslovalnicah
Pri sr«®lk®ssi ntku^ss » i d  S 0 0 ®  SIT s®d®l»j®t@

v » i | r i d » i  i g r i .
Izirsfb®»®® l i l i j ®  l®p® » ® | f id ® I
Poleglega paše:
* predstavitve iémìklm i degustacijami
* modna r e v i ja . . .

OB DNEVIH UGODNIH NAKUPOV VAS PRIČAKUJEMO!

OBVESTILA

ZDRAVSTVENA POSTAJA MOZIRJE
Dežurna služba je vsak dan od 20. ure zv'ečer do 6. ure zjutraj. V 
soboto in nedeljo je ves dan od 7. ure (sobota) do 7. ure (ponedeljek) 
v zdravstveni postaji Mozirje. Možni so tudi zdravniški nasveti po 
telefonu 831-421 tudi v času dežurstva.

VETERINARSKO DEŽURSTVO
30.05. do 05.06. ZAGOŽEN DRAGO, dr. vet. med. Ljubno, tel. 0609- 
616-978 (841-769)
06.06. do 12.06. RUP MARIJA, dr. vet. med. G. Grad, tel. 0609- 
616-978
13.06. do 19.06. KRALJ CIRIL, dr. vet. med Ljubno, tel. 0609-616- 
978
VETERINARSKA POSTAJA MOZIRJE 
tel. 831-017, 831-418, 0609-616-978 
IZDAJA ZDRAVIL: vsak dan od 7,00 do 8,30 ure.

N ...........................................

je na razpolago članom ZSSS vsako sredo od 15.00 do 16.30 ure v 
prostorih Delavskega doma v Nazarjah. Odvetnik: g. Miran Jeromel.

SPORED FILMOV
KINO LJUBNO OB SAVINJI
04.06. in 05.06. ŽIVI OGENJ - ameriški film - akcijski
11.06. in 12.06. SEDEMINPETDESETI POTNIK - ameriški film - 
akcijski
KINO "JELKA" NAZARJE
04.06. in 05.06. ROMANCA V SEATLU - ameriški film - ljubezenska 
zgodba
11.06. in 12.06. PELIKANOVO SPOROČILO - ameriški film - triller 
KINO "DOM" MOZIRJE
04.06. in 05.06. BOTER - ameriški film - kriminalka
11.06. in 12.06. PELIKANOVO SPOROČILO - ameriški film - triller

NOVE KNJIGE V KNJIŽNICI MOZIRJE
I. STROKOVNA LITERATURA:
* Lovelock: Gaja: nov pogled na življenje na zemlji * Jakhel: Moderni 
športni karate * Proto: Več energije * Johnson: Da le ne: priročnik za 
sprejemanje boljših odločitev * Skynner: Družine in kako v njih 
preživeti * Jaklič: Strateško usmerjanje gospodarstva * Rose & Gali: 
Umetnost učenja * črepinšek: Prenova stavbne dediščine v Sloveniji
* Plečnik: Plečnikovi kelihi * Galeša: Osnove specialne didaktike * 
Šumi: Naseldbinska kultura na Slovenskem * Čačinovič: Slovensko 
bivanje sveta: razvoj in praksa diplomacije * Ilustrirana enciklopedija 
Svetega pisma *
II. LEPOSLOVJE:
* Delbee: Camille Claudel; kiparka in ženska * Kociper: Mertik: črtice 
iz Slovenskih goric * Sodobna španskoameriška poezija * Jenko: 
Spomini; Tilka; Jeprški učitelj * Šetinc: Smrt in upanje: povest * 
Svetina: Vrtovi in golobica: pravljična igra v verzih *
III. VIDEOKASETE:
* Knjiga o džungli - The Jungle Book (mladinski) * Ameriško poletje - 
An American Summer * Jutranji sijaj - Morning Glory * Prebujanja - 
Awakenings * Smrtne misli - Mortal Thoughs * Murphyjeva romanca - 
Murphy Romance * Umazana prevaranta - Dirty Rotten Scoundrels * 
Neulovljiva ljubezen - Love at Large * Policaj z Beverly Hillsa - Beverly 
Hills Cop * Čarobna piščal (risanka) *

DEŽURNA SLUŽBA ELEKTRO CELJE
Nadzomištvo Nazarje
30.05. do 05.06. TRATNIK FRANC, Pusto Polje, tel. 831-263
06.06. do 12.06. MAROLT MARKO, Mozirje, tel. 831-877
13.06. do 19.06. JERAJ FRANC, Prihova, tel. 831-910
V primeru, da se dežurni ne javi doma, pokličite tel. 441-242 ali 25-841, 
kjer dobite vse potrebne informacije.

EPSI
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